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Na vidiku znižanje stroškov občin, toda …
Vlada je 31. januarja letos ustanovila delov-

no skupino za znižanje stroškov občin. Skupina je 
pričela z delom 20. februarja in doslej obravnava-
la predloge za spremembo 61 predpisov, ki so jih 
nanjo naslovila reprezentativna združenja občin. 
Delovna skupina je bila imenovana na podlagi no-
vembra lani sklenjenega dogovora med združenji 
občin in vlado, da se opravi pregled občinskih pri-
stojnosti in s tem povezanih stroškov občin.

Po štirih mesecih in pol je delovna skupina svo-
je delo zaključila in določila zakone, ki jih je treba 
spremeniti. Ker vse konkretne rešitve še niso do-
govorjene, bo minister za javno upravo Rudi Med-
ved, ki vodi skupino, vladi predlagal podaljšanje 
mandata vsaj do konca letošnjega leta, po njego-
vem mnenju pa bi bilo najbolje, da se zaradi boljše 
vključenosti lokalnih skupnosti v zakonodajne po-
stopke vzpostavi stalna skupina.

V Skupnosti občin Slovenije so pohvalili dobro 
delo omenjene skupine in se zavzeli za nadaljnji di-
alog. Podobnega mnenja so v Združenju mestnih 
občin Slovenije, kjer izražajo zadovoljstvo, da je 
»končno lokalna samouprava postala slišan sogo-
vornik.« V Združenju občin Slovenije so prepričani, 
da je k uspehu in rezultatom ključno pripomogla 
koordinacijska vloga ministrstva za javno upravo.

Kljub navedenemu zadovoljstvu obeh strani in 
napovedi sprememb 25 predpisov z namenom 
znižanja stroškov občin ni gotovo, da se bo to za-
res zgodilo. Medtem je namreč stranka Levica, ne-
zadovoljna zaradi prodaje Abanke, najavila, da bo 
razmislila o nadaljnjem sodelovanju z vlado Marja-

na Šarca. Odločitev bo sprejel svet stranke v mese-
cu juliju in takrat bo znano, kaj se nam jeseni obe-
ta na političnem parketu.

»Če v parlamentu ne bo dovolj glasov, bo vlada 
pač padla, druge opcije ni,« je napoved Levice ko-
mentiral premier Šarec. »Če bo volja po nadaljnjem 
sodelovanju, bomo sodelovali, če ne, bo pač kaj 
drugega odprto,« je še dodal in ob tem zavrnil kri-
tike Levice o prepočasni realizaciji štirih s sporazu-
mom o sodelovanju usklajenih projektov. Konkre-
tno gre za spremembo člena zakona o zdravstve-
ni dejavnosti, s katerim naj bi onemogočili priva-
tizacijo zdravstva od znotraj, uskladitev minimal-
ne študentske urne postavke z minimalno plačo, 
spremembo nepremičninskega posredovanja in 
prenos stanovanj DUTB na Stanovanjski sklad RS.

Gospodarska zbornica Slovenije je že marca 
opozorila, da sporazum vladajoče koalicije z Levi-
co vodi v zatiranje zasebnega sektorja. V Sloveni-
ji imamo relativno visok socialni standard, čeprav 
pri konkurenčnosti gospodarstva zaostajamo za 
povprečjem EU. Da bi ta standard ohranili in ga še 
dvignili, moramo zagotoviti bolj konkurenčno po-
slovno okolje, dvig produktivnosti in stimulativno 
nagrajevanje tistih, ki delajo. Sporazum med koa-
licijo in Levico ne vodi v to smer.

(MŠ)

(PV)

(JM)
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Tema tedna, Iz občin

SPODBUDNI REZULTATI V POROČILU DELOVNE SKUPINE ZA RAZBREMENITEV OBČIN

Predlog naj bi prinesel več kot 31 milijonov evrov manj stroškov 
za občine

Minister za javno upravo Rudi Medved je dejal, da je bilo v štirih 
mesecih in pol opravljeno veliko delo, ki je podkrepljeno s 
konkretnimi učinki, prihranki za občine. (Foto: osebni arhiv)

Prejšnji torek je minister za 
javno upravo Rudi Medved skli-
cal sestanek delovne skupine za 
razbremenitev občin. Na sestan-
ku so obravnavali zaključno po-
ročilo skupine, ki je pregledala 
več kot 60 predpisov s področja 
delovanja, organiziranja in finan-
ciranja občin. Ukrepe, ki jih pred-
laga za izboljšanja finančnega 
stanja občin in odpravo nekate-
rih administrativnih ovir, je sku-
pina razdelila v tri sklope. 

Občine imajo tudi same mož-
nost oblikovanja skupnih občin-
skih uprav, delovanje katerih so-
financira država. Na tem podro-
čju so za prihodnje leto napo-
vedane prav tako spremembe. 
Zgornjesavinjske in šaleške ob-
čine imajo za zdaj skupno ob-
činsko redarstvo in inšpekcijsko 
nadzorstvo, medobčinski urad za 
urejanje prostora in pravno služ-
bo. Kako bo v prihodnje, se še 
dogovarjajo. 

PRVIH DESET ZAKONOV V 
OBRAVNAVO TAKOJ

Spremembe prvih desetih za-
konov, ki jih je izpostavila delov-
na skupina, bodo obravnavane 
predvidoma pred poletnimi poči-

tnicami in bodo stopile v veljavo 
v začetku prihodnjega leta. 

V drugi skupini so zakoni, ka-
terih spremembe ministrstva 
že pripravljajo in bi jih prav ta-
ko utegnili uveljaviti prihodnje 
leto. V tretji skupini so predlo-
gi občin, ki zahtevajo večje sis-
temske spremembe, zato je za-
nje potrebno nekaj več časa. Mi-
nister je pobudo Skupnosti občin 
Slovenije (SOS) iz prvega sestan-
ka, da delovna skupina nadalju-
je z aktivnostmi, sprejel in je zato 
na sestanku Vlade RS predlagal, 

da se članicam in članom man-
dat za delo v skupini podaljša.

VEČ KOT 30 MILIJONOV 
PRIHRANKA

Sprememba prvih desetih pred-
pisov bo zajeta v zakon o zmanjša-
nju stroškov občin, ki bo priprav-
ljen še pred poletjem. Predlog bo 
obravnavan hkrati s proračunski-
mi dokumenti, da bi spremembe 
lahko pričele veljati s 1. januarjem 
2020. Po oceni vladne strani prina-
ša več kot 31 milijonov evrov manj 
stroškov za občine, nekateri od za-
konov pa bodo občinam omogoči-
li dodatne vire ali zmanjšali admi-
nistrativne ovire. Celotni finančni 
učinek za prvo fazo bo znan julija.

DOBRO OPRAVLJENO DELO
Minister Medved je pohvalil de-

lovno skupino in njene dosežke. De-
jal je, da je bilo v štirih mesecih in 
pol opravljeno veliko delo, ki je pod-
krepljeno s konkretnimi učinki, pri-
hranki za občine. »S sodelovanjem 
in dialogom ter iskanjem kompro-
misov smo skupaj, državna uprava 
in lokalna samouprava, dokazali, da 
je to prava pot do rezultatov. Dialog 
med državo in občinami mora pote-
kati neprenehoma. K temu smo se 
zavezali tudi v koalicijski pogodbi, in 
to uresničujemo.«
V SOS ZADOVOLJNI Z REŠITVAMI

Prav tako so zadovoljni v SOS. 
»Očitna je podpora ministrstva za 

javno upravo in predsednika Vlade 
RS, saj je bilo sedaj mogoče dogo-

voriti spremembe, ki jih pred tem 
ni bilo mogoče premakniti 10, 15 let. 
Štiri zelo obremenjujoče naloge bo-
do iz občin prenesene na državo. To 
so obvezno zdravstveno zavarova-
nje za brezposelne občane, družin-

ski pomočnik, mrliško pregledna 
služba in pogrebnine umrlih brez 
dedičev,« so zapisali v SOS. 

REZERVE IŠČEJO TUDI V 
OBČINAH 

Občine same z oblikovanjem ne-
katerih skupnih medobčinskih služb 
razbremenjujejo občinske proraču-
ne, še posebej ker za tako oblikova-
ne službe del sredstev prispeva dr-
žava. V prihodnjem letu stopi v ve-
ljavo nov zakon, ki postavlja pogoj, 
da tako službo oblikujejo vsaj tri ob-
čine za opravljanje treh nalog. Za 
to jim gre 35-odstotno sofinancira-
nje. Za vsako nadaljnjo skupno na-
logo dobijo še 5 odstotkov, največ 
pa 55-odstotno sofinanciranje tako 
oblikovanih skupnih nalog. 

V zgornjesavinjskih občinah se 
pogovarjajo tudi o možnosti združit-
ve nekaterih drugih nalog, med dru-
gim računovodskih služb. Do konč-
nega sklepa še niso prišli. Odločitve 
bo vsekakor treba sprejeti še letos. 

Marija Lebar

4 zelo obremenjujoče 
naloge

bodo iz občin prenesene na 
državo.

OBČINSKI SVET LUČE

Zagotovljeni viri za izgradnjo 
čistilne naprave

Na zadnjo sejo lučkega občin-
skega sveta je župan Ciril Rosc 
uvrstil tudi točko s predlogom o 
rebalansu proračuna za letos. Re-
balans je potreben zaradi zagoto-
vitve sredstev za investicijo v ob-
činsko čistilno napravo. Svetniki 
so predlagani popravek proraču-
na potrdili.

PRIPRAVLJEN REBALANS 
PRORAČUNA

Župan je pojasnil: »Ob izvaja-
nju letošnjega proračuna in ob re-
vidiranju projektne dokumentacije 
za izgradnjo čistilne naprave ugo-
tavljamo, da bodo sedaj predvide-
na sredstva za to investicijo v viši-
ni 250 tisoč evrov verjetno preniz-
ka. Zaradi tega je pripravljen re-
balans proračuna, ki za 100 tisoč 

evrov povečuje sredstva za ta na-
men. Manjkajočih 100 tisoč evrov 
nameravamo zagotoviti iz brezo-
brestnih povratnih sredstev vla-
de, ki so namenjena izključno ob-
činam in za katera od ministrstva 
za finance ni potrebno pridobiti 
soglasja za zadolževanje. Če bodo 
ponudbe izvajalcev na javnem raz-
pisu nižje, teh povratnih sredstev 
ne bomo koristili.« 

POTREBNA ŠE POGODBA O 
STAVBNI PRAVICI

Na osnovi noveliranega projekta 
je občina uredila dokumentacijo za 
pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Sedaj z Direkcijo RS za vode ure-
ja še pogodbo o stavbni pravici na 
zemljišču, kjer stoji čistilna naprava. 

Marija Lebar
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SE BO ZDRAVSTVENI DOM DOGRAJEVAL V NAZARJAH ALI NA NOVO POSTAVLJAL NA LJUBNEM?

Podkrižnikova ponudba ni po volji vsem županom

Podjetnik Iztok Podkrižnik je ponudil možnost izgradnje modernega 
zdravstvenega centra. Ali bo do tega prišlo, je v rokah županov 

sedmih zgornjesavinjskih občin. 

V zdravstvenem centru na Ljubnem ob Savinji bi bili prostori 
prilagojeni potrebam Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma.

Podjetnik Iztok Podkrižnik je v 
družbi predstavnika podjetja Su-
perform Antona Žižka podal po-
nudbo za izgradnjo zdravstvene-
ga centra na Ljubnem ob Savi-
nji, v katerem bi bili prostori pri-
lagojeni potrebam Zgornjesavinj-
skega zdravstvenega doma. Pro-
jekt je predstavil na srečanju žu-
panov, zdravnikov in direktorice 
zdravstvenega doma pred kratkim 
v Mozirju, vendar s strani nekate-
rih županov ni naletel na preveliko 
navdušenje in odobravanje. 

Da bi z modernejšim centrom 
lažje privabili mlade zdravnike, ni 
dvoma, je bilo slišati v razpravi. Ali 
bi do gradnje prišlo, je drugo vpra-

šanje, saj se morajo za to strinjati 
vsi ali vsaj večina županov. Poleg 
tega so posredi finančna sredstva, 
ki jih manjka v vseh občinah.

REŠITEV NA DOLGI ROK
Podkrižnik je povedal, da je ve-

sel, da se je lahko udeležil skupne-
ga srečanja, da je lahko prisluh-
nil težavam v zgornjesavinjskem 
zdravstvu in da je prisotnim lahko 
predstavi projekt izgradnje zdra-
vstvenega centra na Ljubnem, ki 
bi za zgornjesavinjsko zdravstvo 
pomenil rešitev na dolgi rok. Lo-
kacija se mu zdi več kot primerna, 
saj tudi občanom zgornjega de-
la doline omogoča večje možnos-
ti za preživetje zaradi manjše od-
daljenosti do urgentne službe. Po-
tem ko je prisluhnil pogovoru pri-
sotnih, je menil, da si vsi želijo bolj-
ših pogojev za delo. Predvsem je to 

pomembno za mlade, saj jih bodo 
po njegovem le tako lahko privabi-
li v dolino. 

VEČ NAČINOV FINANCIRANJA
Grobi načrt predvideva gradnjo 

modernega zdravstvenega cen-
tra z ambulantami in nujno me-
dicinsko pomočjo. Ljubno z osre-
dnjo lego v Zgornji Savinjski do-
lini se Podkrižniku za takšen pro-
jekt zdi najboljši kraj. Županom je 
ponudil možnost, da sami poišče-
jo finančna sredstva za gradnjo. 
Za financiranje lahko poskrbi tu-
di sam, občine bi potem plačeva-
le najemnino ali odkupile prosto-
re. Pripravljen je tudi odkupiti na-
zarsko zdravstveno postajo.

KDO BI SE SELIL NA LJUBNO?
Župana občin Mozirje in Nazar-

je, Ivan Suhoveršnik in Matej Pe-
čovnik, tej rešitvi nista naklonjena. 
Pečovnik je odločen, da se nazar-
ske ambulante in zdravniki ne bo-
do selili na Ljubno, Suhoveršnik je 
dejal, da Mozirjani k zdravniku na 
Ljubno ne bodo hodili. Omenil je 
še financiranje. Država je financi-
rala urgentne centre v bogatejših 
mestnih občinah, naj financira še 
centre na podeželju.

NEKATERI SO BILI ZA
Rečiška županja Ana Rebernik 

je dejala, da bo za lokacijo, za kate-
ro bo večina, najsi bo to Nazarje ali 
Ljubno. Projekt prizidka k nazarski 
zdravstveni postaji namreč še teče, 
jeseni naj bi bila vložena dokumen-
tacija za gradbeno dovoljenje. 

Več zadovoljstva ob Podkrižni-

kovi ponudbi so pokazali preos-
tali župani. V Solčavi ima projekt 
vso podporo, je povedala Katarina 
Prelesnik, po besedah Cirila Ros-
ca tudi v Lučah podpirajo to idejo. 
Župan Ljubnega Franjo Naraloč-
nik je dejal, da o podpori ni dvo-
ma, prav tako je bil zadovoljen s 
predstavitvijo gornjegrajski župan 
Toni Špeh.
ODLOČITEV BO ZNANA KASNEJE

Podkrižnik je na deljena mnenja 
županov odgovoril, da lahko pripra-
vijo izračune o vrednosti projekta, če 
dobijo točne podatke o velikosti pro-
storov, ki bi jih potrebovali. Obljubil je 

tudi, da bodo sami iskali načine fi-
nanciranja, kajti občine bi tako velik 
projekt težko same financirale. 

Nobenih zadržkov o selitvi ambu-
lante na Ljubno ni imela pediatrinja 
Brigita Pukmeister. Menila je, da bi 
se v bolj urejene prostore centra, ki 
so jim bili predstavljeni, vsak zdrav-
nik rad preselil. Toda najprej je tre-
ba narediti premike v glavi, je deja-
la pediatrinja, ki je prepričana, da bi 
se ljudje z veseljem zapeljali kakšen 
kilometer dlje, v bolj urejene prosto-
re. Temu so potrdile tudi nekatere 
druge zdravnice. 

Tekst in foto: Štefka Sem

OBČINSKI SVET LJUBNO

Sprejeli odlok o določitvi 
stroškov za lokacijsko 

preveritev
V Sloveniji so občine pristojne 

za izvajanje prostorske zakonoda-
je. Nov odlok glede tega je obrav-
naval in sprejel občinski svet Ljub-
no na junijski seji. Občine z izdelavo 
prostorskih aktov opredeljujejo pro-
storskih razvoj in prostorske uredi-
tve. Praksa je pokazala potrebo po 
določeni meri prožnosti pri pro-
storskem načrtovanju in po uvedbi 
možnosti prilagajanja konkretnim 
investicijskim potrebam. 

V zakonu o urejanju prostora je 
vpeljana lokacijska preveritev. Ob 
preverjanju ustreznosti individu-

alnih namer za posege v prostor 
omogoča manjša odstopanja od 
že sprejetih prostorskih aktov. Vlo-
go za preveritev investitor vloži na 
občino. Ker ima občina v postopku 
preverjanja, javne razgrnitve, obja-
ve v uradnem listu in vodenja evi-
denc ter ostalih opravil s preveritvi-
jo stroške, je v odloku določena viši-
na stroškov, ki v občini Ljubno zna-
šajo od tisoč do dva tisoč evrov, od-
visno od vsebine lokacijske preveri-
tve. Občinski svet je odlok potrdil z 
ustreznim sklepom.

Marija Lebar
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OBČINA GORNJI GRAD

Zaključena sanacija 
Podbreškega in 

Matjaževega plazu

Po ureditvi plazu je bila rekonstrukcije in 
novega asfalta deležna tudi cesta v dolžini 

slabega kilometra.

VEČ ČAKAJOČIH PROJEKTOV
Občina Gornji Grad ima na okoljskem ministr-

stvu iz naslova naravnih nesreč prijavljenih več 
projektov. Lani jeseni je zaradi ostanka sredstev, 
ki jih druge občine niso izkoristile, dobila prilož-
nost za ureditev po dveh velikih zajedi na ce-
stah v Lenart in Šokat. Na vseh zajedah so nare-
dili škarpe. Za letos odobrenih projektov nimajo.

Štefka Sem, fotodokumentacija Občine 
Gornji Grad

V juniju so se zaključila dela na dveh plazo-
vih na območju Nove Štifte. Na lokalni cesti Slu-
ga–Nova Štifta–Črnevska rida sta se po neurjih 
sprožila plaza, ki so ju lani in letos sanirali v treh 
etapah. Zaključna dela, polaganje finega asfalta 
in izdelava muld, so bila izvedena v začetku te-
ga meseca, s tem je bila zaključena zadnja, če-
trta faza projekta.

VEČINA DRŽAVNIH SREDSTEV
Večina del na plazovih je bila opravljena je-

seni, pred zimo je bila rekonstruirana tudi cesta. 
Položen je bil grobi asfalt. V zimskem in pomla-
danskem času vreme ni omogočalo zatravitve 
območij plazov in položitve finega asfalta, zato 
je gornjegrajska občina zadržala del plačila, da 
so bila dela res opravljena takoj, ko je bilo vre-
me primerno. Vrednost investicije je bila 663 ti-
soč evrov, od tega je občina za sanacijo po na-
ravnih nesrečah s strani okoljskega ministrstva 
prejela 544 tisoč. 

OBČINSKI SVET OBČINE REČICA OB SAVINJI 

Občina pred razpisom za podelitev 
koncesije za vzdrževanje in obnovo cest

Občinski svet je potrdil investicijski program vzdrževanja in obnove cest. Seje sta se 
udeležila tudi pripravljavca programa dr. Žan Oplotnik (tretji z leve) in Milan Železnik (četrti 

z leve) iz Evropskega pravnega centra iz Maribora. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Na junijski seji rečiškega občinskega sve-
ta so svetniki razpravljali o podelitvi koncesi-
je za izvajanje dejavnosti rednega vzdrževa-
nja in investicijske obnove cestnega omrež-
ja. Predstavili so tudi okvirni terminski plan in 

izhodišča za razvojni program občine za ob-
dobje 2021-27, podali informacijo o problema-
tiki pošte v kraju ter obravnavali članstva v 
svetih javnih institucij. 

POTRJEN INVESTICIJSKI PROGRAM 
VZDRŽEVANA IN OBNOVE CEST

Na seji so predstavili investicijski program 
z oceno finančnih posledic podelitve konce-
sije na področju izvajanja dejavnosti rednega 
vzdrževanja in investicijskega obnavljanja lo-
kalnih cest, javnih poti in drugih prometnih po-
vršin v občini, z določilom primernega nadome-
stila koncesionarju in ekonomskih pogojev za 
pripravo razpisa. 

Pripravljavec programa dr. Žan Oplotnik iz 
Evropskega pravnega centra je razložil opravljen 
postopek, ko je občina v fazi, da lahko pristopi k 
razpisu koncesije. Predstavil je prednost konce-
sije pri zagotovitvi sredstev s strani koncesio-
narja, ki ima garancijo v občinskem proračunu. 
Potrebni znesek je ocenjen na letnem nivoju, iz-
račun pa je sestavljen iz rednega vzdrževanja in 
obnove. 

Njegov sodelavec Milan Železnik je pojas-
nil vodenje postopka in, da koncesionar ob-
čini vsako leto sproti predloži načrt vzdrževa-
nja cest, ki se po potrebi glede na zmožnos-
ti občinskega proračuna prilagodi. Koncesi-
je pri obnovi in vzdrževanju cest se uspešno 

poslužujejo tudi v drugih občinah. Med svetni-
ki so se pojavili pomisleki o programu obnove 
cestnega omrežja. Ob koncu razprave so se stri-
njali, da je potrebno najti skupno točko med že-
ljami in danimi možnostmi. Občinski svet je po-

trdil investicijski program. Pristojni na občini 
pa se bodo sestali s projektantom, ki bo razlo-
žil tehnične podrobnosti pripravljene projektne 
dokumentacije. 

ZAČETEK PRIPRAVE RAZVOJNEGA 
PROGRAMA OBČINE

Svetniki so se seznanili z informacijo o za-
četku priprave razvojnega programa obči-
ne za obdobje 2021-27. Na predlog komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za 
predstavnico v svet lokalnih skupnosti Centra 
za socialno delo Savinjsko-Šaleške doline ime-
noval Barbaro Žlebnik. Hkrati so se seznanili 
z odstopno izjavo podžupana Ivana Kramer-
ja zaradi nezdružljivosti funkcij z mesta pred-
stavnika v Svetu Javnega zavoda Zgornjesa-
vinjski zdravstveni dom. Na to mesto so ime-
novali Franca Bastla. 

PREDVIDENO PREOBLIKOVANJE POŠTE
Županja Ana Rebernik je pojasnila prizade-

vanja za ohranitev pošte, občinski svet pa je so-
glasno sprejel sklep o nasprotovanju preobliko-
vanja stalne pošte v pogodbeno. Pošta mora po 
njihovih besedah zagotavljati opravljanje uni-
verzalnih storitev v kraju, kot do sedaj. Z mini-
strstva so sporočili, da se pošta bo preobliko-
vala in da niso dolžni upoštevati mnenja lokal-
ne skupnosti. 

Barbara Rozoničnik
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REČICA PRAZNUJE 

Otvoritev prenovljenega trga združila občane in društva

Obiskovalce sta pozdravil županja in podžupan občine Rečica ob 
Savinji, Ana Rebernik in Ivan Kramer.

Rečiški trg je v nedeljskem popoldnevu oživel, obiskali so ga številni 
občani, predstavila so se društva.

Rečica praznuje so naslovili 
osrednji dogodek ob praznovanju 
občinskega praznika. Na njem so se 
v nedeljo, 16. junija, s svojimi aktiv-
nostmi predstavila številna društva 
v občini. Hkrati so svojemu namenu 
predali obnovljeno trško jedro. Obi-
skovalce sta pozdravil županja in 
podžupan občine, Ana Rebernik in 
Ivan Kramer.

PESTRO DOGAJANJE
Na prenovljeni ulici proti Mrži-

čem je bila na ogled postavljena 
razstava skulptur, ki jih je ustvarila 
Vera Benda. Na stojnicah v trgu so 
svoje delo predstavili kinologi, tu-
ristično društvo, Združenje izdelo-

valcev zgornjesavinjskega želodca. 
Za otroške delavnice so poskrbeli v 
Osrednji knjižnici Mozirje in društvu 
prijateljev mladine. Vezilje društva 
upokojencev so prikazale svoje 
delo v Medgen borzi, kjer je bila v 
društvenih prostorih na ogled tudi 
razstava del Kulturnega društva Gal.

V izvedbi rečiške krajevne organi-
zacije Rdečega križa so bile omogo-

čene meritve holesterola in sladkorja 
ter prikaz oživljanja. Člani jadralnega 
kluba in društva letalcev so predsta-
vili slikovno gradivo iz svojega delo-
vanja, člani konjerejskega društva 
so omogočali vožnjo z vozom. Na do-
godku so sodelovali še osnovna šola, 

Ljudska univerza Velenje, prostovolj-
ni gasilci in planinci.

Kulturni program ob odprtju 
trga so pripravili Godba Zgornje 
Savinjske doline, KUD Utrip in dru-
štvo računovodij, finančnikov in 
revizorjev. Za pogostitev so pos-
krbeli člani lovske družine in aktiv 
kmečkih žena. Glasbeno noto so 
dogodku dodali člani Suške ban-
de, harmonikarji Primoža Zvira in 
iZVIRni muzikanti.

Z OBNOVO KONČALI KONEC 
LANSKEGA LETA

Obnovo trškega jedra z vpadni-
co so končali konec lanskega leta. 

Skupna vrednost projekta je dose-
ga skoraj 587 tisoč evrov. Med ob-
novo so sanirali cestišče, obnovili 
vodovod, dogradili mešano in me-
teorno kanalizacijo, modernizira-
li javno razsvetljavo, obnovili tele-
komunikacijsko in elektro omrežje, 
prestavili spomenik NOB ter obno-
vili sramotilni steber – pranger.

V sklopu obnove so sanirali 
glavne dovozne ceste od uvoza za 
župnišče do uvoza za pošto. Izved-
li so preplastitev cestišča, dodatno 
sanacijo vodovoda in izdelali ploč-
nik do vrtca.

Tekst in foto: Marija Šukalo 

OBČINA NAZARJE

Z asfaltiranjem dokončali dela na sanaciji cest in pločnika

Hkrati z ureditvijo ceste Nazarje–Dobrovlje v dolžini okoli 100 
metrov so sanirali tamkajšnji lokalni vodovod. 

(Fotodokumentacija Občine Nazarje) 

Prejšnji teden je bila zaključe-
na prenova cest okrog samostan-
skega hriba v Nazarjah. Prav tako 
je dokončana druga faza ureditve 
pločnika in infrastrukture na Le-
sarski cesti.

UREJENA INFRASTRUKTURA 
OKROG SAMOSTANSKEGA HRIBA

Samostansko pot so urejali v 
dolžini okoli 150 metrov od nove-
ga križišča pri kapelici. Zaradi po-
manjkanja parkirnega prostora pri 
pokopališču zlasti ob pogrebih, se 
je na tej cesti pri mrliški vežici ure-
dilo šest parkirnih mest ter pešpot 
od parkirišč do vežice. 

Na drugi strani hriba so uredili 
del lokalne ceste Nazarje–Dobro-
vlje v dolžini okoli 100 metrov od 

mostu do sotočja Drete s Savinjo. 
Hkrati z ureditvijo ceste so sanira-
li tamkajšnji lokalni vodovod. Dela 

je izvajalo na razpisu izbrano pod-
jetje Gradbeništvo in posredništvo 
Samo Ribežl s. p. 

UREJEN PLOČNIK ZA VARNEJŠI 
PROMET

Zaključena je druga faza uredit-
venih del na Lesarski cesti, ki je 
obsegala izvedbo pločnika v dolži-
ni 150 metrov. Prva je bila izvedena 
lani v enaki dolžini. Ob krajšem de-
lu ceste proti rečiški občini pločni-
ka še ni, vendar ga namerava obči-
na urediti enkrat v prihodnje. 

Ob izvedbi tokratnih del so 
pripravili stojna mesta za bodočo 
javno razsvetljavo. Na tem obmo-
čju načrtujejo tudi prenovo vodo-
voda. Dela je izvajalo podjetje Sa-
mo Cizej s. p. z Vranskega. Obči-
no bodo stala okoli 39 tisoč evrov 
z DDV. 

Marija Lebar
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ZVEZA DRUŠTEV UPOKOJENCEV SLOVENIJE Z NOVIM-STARIM VODSTVOM 

Vera Pečnik še štiri leta ob boku predsedniku Sušniku

Vera Pečnik: »Postavljati moramo 
nenehno zahteve in dokazila 
odgovornim institucijam in 

posameznikom, ki morda ne 
razmišljajo, da bodo nekoč tudi 

sami stari in upokojeni.«

Na volilnem zboru Zveze dru-
štev upokojencev Slovenije 
(ZDUS) so delegati 20. junija vo-
lili novo vodstvo v organe ter na 
vodstvena mesta. Novi predse-
dnik zveze je do leta 2023 pos-
tal dosedanji prvi mož sloven-
skih upokojencev Janez Sušnik. 
Vnovič je bila kot podpredsedni-
ca za štiriletni mandat s stoodsto-
tnim fondom glasov izvoljena Ve-
ra Pečnik iz Pustega Polja. 

Pečnikova je imela široko pod-
poro večine društev in pokrajin-
skih zvez. Ob izvolitvi je podala iz-
javo: »Kot ponovno izvoljena pod-

predsednica ZDUS-a, seznanjena 
z neskončno mnogimi problemi 
upokojencev, si nisem nikoli prej 
predstavljala, da se naši ljudje na 
vseh območjih Slovenije srečujejo 
s toliko težavami in žal marsikje z 
revščino kljub poudarjanju, da smo 
socialna država. 

Vem, kakšen trud in strokov-
nost mora vlagati vodstvo ZDUS, 
da doseže vsaj nekaj od svojih 
zahtev. Postavljati mora nenehno 
zahteve in dokazila odgovornim 
institucijam in posameznikom, 
ki morda ne razmišljajo, da bodo 
nekoč tudi sami stari in upokoje-

ni. Naša in moja prioriteta ostaja-
jo projekt Starejši za starejše, Za-
kon o dolgotrajni oskrbi, bitka za 
boljše zdravstvo za vse ljudi, ne-
obdavčeni letni dodatek h pokoj-
ninam v skladu z zakonom, vdo-
vske pokojnine, večji odmerni od-
stotek pokojnin z rednim usklaje-
vanjem ter drugi izzivi. Veliko dela 
nas in mene osebno čaka v zvezi 
s stanovanjsko problematiko sta-
rejših, medgeneracijskemu sode-
lovanju, sobivanju v okviru družin 
ter sodelovanju z institucijami za 
starejše ljudi«. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

2. FESTIVAL ZELIŠČ ZGORNJE SAVINJSKE IN ŠALEŠKE DOLINE

Zeliščne zgodbe so lahko poslovna priložnost

Predstavnica LAS Tamara Danijel (desno) je povedala, da je festival 
ena od aktivnosti projekta Integralni turistični produkt zeliščarske 

dediščine.

Otvoritvene slovesnosti v Fidovem gaju se je udeležilo veliko 
obiskovalcev.

LAS Zgornje Savinjske in Ša-
leške doline je organiziral 2. Fe-
stival zelišč. Otvoritveno slove-
snost so pripravili v soboto, 15. ju-
nija, v Fidovem gaju v Logarski Do-
lini. Udeležili so se je številni obi-
skovalci, ki jim zeliščarstvo pome-
ni hobi in sprostitev.

IZKORISTILI POTENCIALNE 
RAZNOLIKOSTI IN ZNANJA 

ZELIŠČARSTVA
Predstavnica organizatorja Ta-

mara Danijel je spregovorila o 
idejni zasnovi festivala. Je ena od 
aktivnosti projekta Integralni turi-
stični produkt zeliščarske dedišči-
ne, ki je povezal pet lokalnih akcij-

skih skupine Slovenije. V okviru te-
ga so izvedli številne delavnice in 
predavanja. Preko njih bodo obli-
kovali zeliščne zgodbe, ki se lah-
ko razvijejo v poslovno priložnost 
v turizmu.

NARAVA, VEČNI VIR ŽIVLJENJA.
Solčavska županja Katarina 

Prelesnik je dejala, da je tovrstno 
sodelovanje dobrodošlo za zdru-
ževanje in povezovanje zavodov, 
društev in podjetnikov. Obiskoval-
ci morajo biti seznanjeni z nači-
nom življenja tudi v najsevernej-
šem delu naše doline, saj tudi sa-
mi prispevajo k ohranitvi in nara-
vi prijaznemu razvoju Solčavskega. 

»Želim, da bi se vsi zavedali, da je 
narava večni vir življenja, ki ga mo-
ramo znati čuvati in tako ohranja-
ti naravno okolje,« je med drugim 
povedala Prelesnikova.

ANEKDOTE IN VRAŽE O 
SOLČAVSKEM ZDRAVILCU FIDU

Predstavitev Fidovega gaja in 
zelišč, ki jih goji družina Firšt, je 
bila naloga domačega sina Ja-
neza. Obiskovalcem je predsta-
vil tudi zgodbo znanega zdravil-
ca Vida Strgarja – Fida iz Solča-
ve ter njegove zgodbe. Ob tem mu 
je bila v pomoč članica Kulturno-
-umetniškega kluba Potovke Ka-
tarina Fužir. S prepletom vraž in 
anekdot sta odstranila »tančico« 
iz prenekaterega dela njegovega 

življenja, ki je povezano z zelišči in 
njihovo rabo.

DOGODKI ZA POPULARIZACIJO 
ZELIŠČARSTVA

Rabo rastlin in različnih zeli v ku-
linariki in vsakdanjem življenju je 
bilo pretekli teden moč videti v raz-
ličnih krajih tako v Zgornji Savinjski 
kot Šaleški dolini. V Faroškem vrtu v 
Solčavi so pripravili različne nama-
ze. Na ekološki kmetiji Bevšek v Ro-
banovem Kotu so naredili zeliščno 
spiralo in predstavili njeno rabo, v 
Gornjem Gradu pa kadila iz zaklad-
nice narave. V Šmartnem ob Paki so 
zelišča dodali sladicam, v Vinski Go-
ri pa iz njih izdelali različne kreme 
za obraz in telo.

Tekst in foto: Marija Šukalo
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ODPRLI OBNOVLJEN ALPSKI VRT

Direktor družbe Golte zagotavlja nadaljnjo skrb zanj 

Direktor družbe Golte mag. Mitja Terče (levo) je prerezal trak 
pred Alpskim vrtom ob asistenci župana občine Mozirje Ivana 

Suhoveršnika.

Obiskovalci so si z zanimanjem ogledali nazoren prikaz rastlinskega 
sveta v alpskem ambientu.

V soboto, 15. junija, so direktor 
družbe Golte mag. Mitja Terče s 
sodelavci in župan občine Mozirje 
Ivan Suhoveršnik otvorili preno-
vljeni Alpski vrt s preko 70 rastlin-
skimi vrstami.

DODATNA MOŽNOST 
PRIVABLJANJA OBISKOVALCEV
Župan je poudaril pomen na-

stanka vrta in zasluge ustanovite-

ljev. Za upravljavca Golt je to doda-
tna možnost privabljanja obisko-
valcev in novih gostov. Vrtnarju in 
pobudniku vrta Jožetu Skornšku 
je izrazil zahvalo in veselje, da se 
je dogodka udeležil tudi osebno po 
toliko letih od njegovih prizadevanj 
in posaditve.

NADALJNJA SKRB ZA GOLTE
Direktor Terče je podal svoje vi-

denje pomena širitve dejavno-
sti v poletnem obdobju kot doda-
ne vrednosti vsem drugim napo-
rom, da Golte postanejo velik na-
ravni ambient in eno najpomemb-
nejših turistično rekreacijskih sre-
dišč, navezanih na ostale gospo-
darsko turistične sisteme v obeh 
dolinah. Z zahvalo in čestitkami 
dosedanjim entuziastom je naka-
zal tudi resnost za nadaljnjo skrb 
za center Golte.

Z županom Suhoveršnikom je 
odprl obnovljeni Alpski vrt na 1,4 
ha površine in povabil na sprehod 
okrog 1.380 m visokega skalnega 
vrha, vsega v zgodnem poletnem 
razcvetu.

STROKOVNO VODENJE PREVZEL 
CENTER JAMSKIH DOŽIVETIJ
Strokovno vodenje je opravi-

la krasoslovka in jamarka Lea 
Pavrič. Terapevtka Dušnega ate-
ljeja Jerica Lebar je na energet-
ski točki izvedla skupinsko zvočno 
meditacijo.

Dogodku so se pridružili pred-
sednik Ekološko hortikulturnega 

društva Mozirski gaj Darko Bele in 
Jože Skornšek ter planinci na izletu 
po Golteh. Organizatorji pod vod-
stvom vodje marketinga in sce-
naristke otvoritve Lidije Rakuša 
so povabili vse na okušanje na-
pitkov in prigrizka iz naravnih zeli-
šč in kultur, ki so bila pomembna v 
kmečki prehrani že pred stoletjem. 
Pripravili so jih gostinci hotela na 
Golteh pod vodstvom Barbare Co-
kan. Mojca in Katja Brezovnik kot 
glasbeni duet Opala pa sta poskr-
beli za gorski odmev pristnih do-
mačih viž in pesmi.

NOVA VLAGANJA PO 17 LETIH
Alpski vrt je bil osnovan kot idej-

ni projekt ekipe Cvetke Goličnik le-
ta 1996, kasneje je Skornšek, takra-
tni vsestranski vodja Mozirskega 
gaja, s strokovnim sodelavcem ing. 
Mihom Ogorevcem ter nekaterimi 
drugimi prišel na idejo, da bi cvet-
je v mozirskem parku smiselno po-
vezali z alpsko floro ter tako rekre-
acijskemu centru Golte dodali no-
vo vsebino. To se je pred 17 leti tudi 
zgodilo ob aktivnemu sodelovanju 

takratnega direktorja podjetja Gol-
te Marjana Preloga, vendar upravi-
telji centra kasneje za vrt niso po-
sebej zavzeto skrbeli. 

Za njegovo vzdrževanje, obnav-
ljanje rastlinskih vrst, obstoj, turi-
stično vodenje in nadzor je okrog 
12 let skrbel zanesenjak iz Velenja 
Zlatko Rošer z občasnimi sodelav-

ci. Razstave in strokovna motiva-
cijska srečanja so omogočali zeli-
ščarji ter organizirani gobarji iz Ša-
leške in Zgornje Savinjske doline. 
Skrbno so do tega naravnega vrta 
pristopali tudi planinci, še zlasti 
člani PD Mozirje.

Jože Miklavc, foto: Jože Miklavc 
in fotodokumentacija Golt

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO NOVA ŠTIFTA

Prevzem gasilske prikolice
Prostovoljni gasilci iz Nove Štif-

te so prejšnji mesec uradno prev-
zeli novo gasilsko prikolico za 
prevoz njihove opreme. Slovesno-
sti so se udeležili tudi župan obči-
ne Gornji Grad Anton Špeh in ob-
činski poveljnik Branko Stenšak.
Blagoslov je opravil domači žu-
pnik Lojze Ternar. 

Prikolica je stala dobrih 7.700 
evrov, polovico zneska je prispe-
vala občina, ostalo je dodalo dru-
štvo. Gasilci so hvaležni krajanom 
in krajankam, članom društva, ob-
čini in izvajalcu nadgradnje, ki so 
prispevali k temu, da so dobili zelo 
potrebno posodobitev.

FP, fotodokumentacija društva
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OCENJEVANJE AGRA 

Medalje in ocene komisije dokazujejo vrhunsko kakovost

Direktor podjetja Voda 902 Matevž Zavolovšek: »Taka priznanja 
pomagajo pri trženju, še posebej so na to pozorni naši kupci v 

tujini.« 

V prostorih Pomurskega sejma 
v Gornji Radgoni so prejšnji teden 
predstavili rezultate mednaro-
dnega ocenjevanja v treh katego-
rijah, in sicer mesa in mesnih iz-
delkov, mleka in mlečnih izdelkov 
ter sokov, brezalkoholnih pijač in 
embaliranih vod. Izjemne rezul-
tate in s tem potrditev vrhunske 
kakovosti so dosegli tudi nekate-
ri proizvajalci z našega območja.

VRHUNSKI SOKOVI IN VODE 
V kategoriji sokov in vod se je 

z zlato medaljo okronal 100-od-
stotni sok jabolko in aronija Slo-
dar Kmetijske zadruge Šaleška 
dolina.

Kar z veliko zlato medaljo se 
lahko pohvali podjetje Voda 902, 
d. o. o., iz Stahovice. Dobili so jo za 
vodo 902 z okusom bezga. Vode 
902 z okusom breskve, z okusom 
pomaranče in limone ter izvirska 
voda 902 so prinesle tri zlate me-

dalje. Srebro so dobili za vodo 902 
z okusom zelenega jabolka, bron 
pa za vodo z okusom jagode.

Direktor podjetja Voda 902 Ma-
tevž Zavolovšek je povedal: »Re-
zultatov ocenjevanja smo zelo ve-
seli, saj kažejo na visoko kakovost 
naših pijač, za katero si nenehno 
prizadevamo. Prvič smo naše pro-
izvode dali na Agrino ocenjevanje 
leta 2012 in od takrat so rezulta-
ti vsako leto boljši. Že nekajkrat 
smo prejeli veliko zlato medaljo. 
Taka priznanja pomagajo pri tr-
ženju, še posebej so na to pozorni 
naši kupci v tujini.« 

NE ZAOSTAJAJO NITI MLEČNI 
IZDELKI

Izjemne rezultate je dosegla tu-
di Mlekarna Celeia Arja vas, kamor 
oddajajo mleko tudi zgornjesavinj-
ski proizvajalci. Mlekarna je osvoji-
la kar štiri velike zlate medalje, in 
sicer za tri vrste trajnega mleka in 

medalj, ki so jih prejeli za različne 
vrste jogurtov. Nekateri od teh so 
sadni, pa tudi vanilijev in kavni jo-
gurt ter LCA sadni tekoči jogurt ja-
bolko in rženi otrobi.

Med rezultati ocenjevanja mes-
nin ni bilo naših proizvajalcev. 

Tekst in foto: Marija Lebar

SLOVESNOST NA ČRETI

Spomin na dogodke druge svetovne vojne bledi

Pohodniki so se na Čreto podali od koče nazarskega planinskega 
društva. (Foto: Marija Šukalo)

Nazarska krajevna skupnost je ob 
svojem prazniku pripravila pohod na 
Čreto. Izvedli so ga v soboto, 15. juni-
ja, v sodelovanju z nazarsko krajev-
no organizacijo Združenja borcev za 
vrednote NOB Zgornje Savinjske do-
line in planinskim društvom.

Udeležence srečanja je na štartu 
pri planinski koči Farbanca pozdra-
vila predsednica KS Nazarje Vanja 

Hofbauer in jim zaželela varen ko-
rak. Pohodniki so se podali proti Čre-
ti. Cilj pohoda je bil grobišče dveh pa-
dlih borcev Bračičeve brigade.  

Ob grobišču so pripravili kulturni 
program. Nastopili so pevci in pev-
ke Mešanega pevskega zbora Kul-
turnega društva Nazarje ter učenci 
nazarske osnovne šole. Slavnostni 
govornik, predsednik borčevskega 

združenja naše doline Jože Rakun 
je orisal boje druge svetovne vojne 
na Čreti vse do marca 1945, ko je 
območje Dobrovelj in Črete brani-
la Bračičeva brigada. 

V teh bojih je umrlo več borcev 
omenjene brigade. Nazarska bor-
čevska organizacija jim je pos-
tavila spomenika »Naša moral-
na dolžnost je spoštljiv odnos do 

teh žrtev in ohranjanje njihovega 
spomina,« je med drugim povedal 
Rakun. Dodal je, da spomin na ta-
kratne dogodke že malo bledi, a 
ga ohranjamo z obiski in spomin-
skimi prireditvami na krajih do-
godkov in grobov. »V imenu zma-
ge in imenu žrtev se te vojne ne 
sme nikoli pozabiti,« je še dejal.

Marija Šukalo

za kislo smetano mileram, vse pod 
blagovno znamko Zelene doline.

Zlate medalje so dobili za LCA 
tekoči jogurt brez sladkorja z bo-
rovnico, sadni tekoči jogurt poma-
ranča in mango ter za desert – jo-
gurt z vanilijo. 

Veselili so se še deset srebrnih 

KOMUNALA MOZIRJE

Zaradi obilnih padavin 
potrebno prekuhavanje vode

Javno podjetje Komunala Mozirje 
je ta teden izdalo obvestilo, s kate-
rim obvešča uporabnike pitne vode 
na vodovodnem sistemu Letošč, da 
je zaradi obilnih padavin v minulih 
dneh voda motna in jo je pred upo-
rabo potrebno prekuhavati. 

Ukrep prekuhavanja velja za 
uporabnike v občinah Nazarje, 

Mozirje, Rečica ob Savinji, Šmar-
tno ob Paki ter za uporabnike v 
naseljih Podhom, Okonina, Rad-
mirje in Juvanje.

Obvestilo velja do preklica. V 
podjetju prosijo uporabnike pi-
tne vode za razumevanje in upo-
števanje navodila.

MK



Savinjske novice št. 26, 28. junij 2019 11

Organizacije

Maks Slatinšek je orisal zgodovino 
osamosvojitvene vojne v naši dolini.

Jože Rojšek je predstavil aktivnosti 
policistov v desetdnevni vojni.

OTVORITEV OBNOVLJENEGA SPOMENIKA NA REČICI OB SAVINJI

Simbol upora proti okupatorju bodo še naprej skrbno varovali

Jože Rakun je dejal, da bodo o ustreznosti nove lokacije mnenja še 
naprej ostala deljena. (Foto: Marija Šukalo)

V preteklem letu so ob obnovi 
trškega jedra na Rečici ob Savinji 
prestavili spomenik padlim bor-
cem in žrtvam druge svetovne 
vojne ob pokopališče. Po preno-
vi spomenika in ureditvi njego-
ve okolice so v nedeljo, 16. juni-
ja, pripravili slovesnost, ki je bila 
umeščena med dogodke ob pra-
zniku občine. Pripravili so jo ob-
čina, Združenje borcev za vred-
note NOB Zgornje Savinjske do-
line in krajevna borčevska orga-
nizacija. 

NEGUJEJO SPOŠTLJIV ODNOS 
Pozdravne besede je udeležen-

cem namenila županja Ana Re-
bernik. O aktivnostih prestavitve 
je spregovoril predsednik združe-
nja Jože Rakun in orisal pomen 
tovrstne kulturne in zgodovinske 
dediščine. Poudaril je, da načelo-
ma v organizaciji ne nasprotuje-
jo prestavitvi spomenika na dru-

ga mesta, ampak je potrebno do-
seči soglasje z lokalno skupnostjo 
in zainteresirano organizacijo. 

»O ustreznosti nove lokaci-
je bodo mnenja še naprej osta-

to dejstvo moramo sprejeti. Mno-
gi ga bomo negovali tudi na tem 
mestu, kot negujemo spoštljiv 
spomin na 64 imen, zapisanih na 
spomeniku,« je povedal Rakun. 

ju v tem kraju in kot objekt spo-
mina na žrtve upora še naprej 
skrbno varovali.
VREDNOST OBNOVITVENIH DEL 

NEKAJ VEČ KOT 25 TISOČ EVROV 
Vrednost obnovitvenih del zna-

ša nekaj več kot 25 tisoč evrov. 
Zgradil se je plato, na katerem se 

9,8 metra
visok spomenik je delo arhitekta 
Edvarda Ravnikarja.

bodo lahko izvajale komemoraci-
je. Zgradili bodo še stopnice med 
šolo in parkiriščem, kjer bo ureje-
no novo postajališče za dovoz šol-
skih otrok. 

Dogodek so s kulturnim progra-
mom obogatili učenci Osnovne šo-
le Rečica ob Savinji in praporšča-
ki krajevnih organizacij združenja. 

Marija Šukalo

PROSLAVA OB DNEVU DRŽAVNOSTI NA LJUBNEM OB SAVINJI

Spomin na dan, ko smo dobili svojo državo
Na Ljubnem ob Savinji je v nedeljo, 23. ju-

nija, potekala proslava v počastitev dneva dr-
žavnosti, ki sta jo pripravila Območno združe-
nje veteranov vojne za Slovenijo Zgornjesa-
vinjsko-Zadrečke doline in Policijsko veteran-
sko društvo Sever za celjsko območje – odbor 
Mozirje v sodelovanju z Občino Ljubno.

MIR NI SAMOUMEVNA DOBRINA
Predsednik veteranskega združenja Maks 

Slatinšek je v svojem govoru opisal vlogo lju-
benske čete Teritorialne obrambe v vojni za Slo-
venijo in opozoril, da mir ni samoumevna dob-
rina, čeprav si nekateri tako predstavljajo, zato 
veterani pričakujejo od najodgovornejših pred-
stavnikov države zagotavljanje potrebnih pogo-
jev za delovanje in razvoj Slovenske vojske. 
ODLIČNO SODELOVANJE TERITORIALCEV IN 

TAKRATNE MILICE 
Predsednik mozirskega odbora PVD Sever 

za celjsko območje Jože Rojšek je dejal, da so 
veterani vojne za Slovenijo, ne glede na bar-
vo uniforme, ki so jo nosili v prelomnih trenut-
kih za našo mlado državo, ponosni, da so pri-
spevali vsak svoj delež v neponovljivem zgo-
dovinskem procesu, ki je bil pogoj, da danes 
živimo v svobodni in neodvisni državi. V Zgor-

spomina za Slovence izjemno pomembno in da 
ga je treba prenašati tudi na mlade ter tako oh-
ranjati domovinsko zavest.

V kulturnem programu so sodelovale Helena 
Šlogar z recitacijami slovenskih pesmi ter Špe-
la Bider in Tanja Podkrižnik z igranjem na har-
moniko. Program je povezoval Bojan Štrukelj.

Tekst in foto: Primož Vajdl

nji Savinjski dolini je bilo sodelovanje terito-
rialcev in takratnih miličnikov odlično vse od 
poskusa odvzema orožja TO do odhoda zadnje-
ga graničarja jugoslovanske vojske iz doline.

POMEN OHRANJANJA ZGODOVINSKEGA 
SPOMINA

Ljubenski župan Franjo Naraločnik se je ve-
teranom zahvalil za njihovo angažiranje v času 
osamosvajanja in še posebej v desetdnevni voj-
ni. Poudaril je, da je ohranjanje zgodovinskega 
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Matična kronika za april in maj 
SMRTI
Presečnik Marjan iz Gornjega Grada
Lever Jožefa iz Šmartnega ob Dreti
Kopušar Miran z Ljubnega ob Savinji
Kladnik Ana iz Raduhe
Murko Marija z Ljubnega ob Savinji
Konšak Ivan iz Okonine
Resnik Ivan iz Gornjega Grada
Ježovnik Jožef iz Ljubije
Zamrnik Ana iz Konjskega Vrha
Žvipelj Ciril iz Kokarij
Krajnc Erika iz Bočne
Fale Stanislav iz Šmartnega ob Dreti

VOZNI REDI V ALPAH

Na turistične točke z javnim prevozom
CIPRA Slovenija, društvo za varstvo Alp, je 

skupaj s partnerji izdala že enajsto knjižico Vo-
zni redi v Alpah, ki ponuja pregled voznih redov 
slovenskih železnic, avtobusov, lokalnih prevo-
znikov in izposoje koles na območju slovenskih 
Alp in delu avstrijske Koroške. Želja je spodbu-
janje ljudi k uporabi javnega potniškega prome-
ta, ki predvsem prispeva k čistejšemu okolju. Iz-
danih je bilo 3.750 knjižic.

POTNIKOM NA VOLJO AVTOBUSI DO 
LOGARSKE DOLINE IN LJUBLJANE

V Zgornji Savinjski dolini bosta potekali dve lini-
ji avtobusnih prevozov. Stalne linije iz Celja do Mo-
zirja in nato naprej v ostale zgornjesavinjske obči-
ne bodo tudi v poletnih mesecih na voljo uporabni-

Klemenšek Stanislav iz Logarske Doline
Remšak Jožef iz Gornjega Grada 

POROKE
Žunter Jernej in Božič Katarina, oba z Rečice ob 
Savinji
Šivec Rok iz Ljubljane in Jurač Katja iz Žalca
Mićin Gašper in Kaker Natalija, oba z Ljubnega 
ob Savinji
Zvržina Benedikt iz Stahovice in Koritnik Vero-
nika iz Kamnika 
Gorše Tomo iz Vrhnike in Batič Urška Tea iz Lju-
bljane

Zavolovšek Janez iz Luč in Roban Ana iz Sol-
čave
Natlačen Tomaž in Hočevar Hren Katarina, oba 
iz Šmartnega ob Paki
Turk Anže z Ljubnega in Hrastnik Ana iz Šmar-
tnega ob Paki
Herček Boštjan iz Mozirja in Škruba Aleksan-
dra iz Lepe Njive
Pev Rok iz Vipave in Luknar Lucija iz Šmartne-
ga ob Paki
Sršan Gregor in Šubelj Barbara, oba iz Ljubljane
Obojnik Žiga in Pajank Tina, oba iz Črne na Ko-
roškem 

kom avtobusov. Poleg teh linij bo Nomago tudi le-
tos nadaljeval s turistično linijo iz Celja do Logarske 
doline ob vikendih, in sicer ob 7. in 13. uri. 

Druga pomembna linija, ki se izvaja na obmo-
čju doline, je med Gornjim Gradom in Ljubljano z 
vmesnimi postajališči. Potnikom bo na voljo vsaj 
ena linija med tednom in ob sobotah, nedeljah ter 
praznikih. V Lučah bodo turistom nudili izposojo 
koles ter taksi prevoz do osem oseb, na Golte pa 
bo vozila žičnica vsak dan med 8. in 18. uro. Več 
informacij je dostopnih na spletni strani Cipre.
OGLED ZNAMENITOSTI NA OKOLJU PRIJAZEN 

NAČIN
Namen izdaje te knjižice je predvsem sezna-

nitev ljudi z uporabo javnih prevozov, ki omogo-

čajo bolj ekološki način prevoza do turistične-
ga mesta. Javni prevozi bodo v naši dolini tako 
omogočili, da si vsakdo lahko ogleda turistič-
ne znamenitosti vseh občin predvsem na oko-
lju prijaznejši način. 

Po besedah izdajateljev knjižice število do-
mačih in tujih gostov v alpskih občinah na-
rašča in s tem pritiski na infrastrukturo in 
okolje, zmanjšuje se tudi doživljajska vred-
nost naravnih danosti in kulturne dediščine. 
Z uporabo javnega potniškega prometa, ko-
lesa in hoje smo bolj svobodni, vožnja z vla-
kom, ladjico, avtobusom ali gondolo pa je 
lahko pravo doživetje.

Primož Vajdl

Pred 40 leti
TAKŠNI SMO

Vsi v Mozirju vemo, da so v naši sose-
dnji hribovski vasici Šmihelu pred ne-
davnim sklenili z velikimi gmotnimi žrt-
vami krajanov pristopiti k modernizaci-
ji ceste, ki jih povezuje z dolino. V nap-
rej je bilo jasno, da brez širšega sodelo-
vanja občanov ne bo šlo, saj so stroški iz-
gradnje visoki in presegajo zmogljivosti 
krajanov. Odločili so se potrkati na vrata 
prebivalcev Mozirja. Nikomur ni bilo pri-
jetno hoditi od stanovanja do stanovanja 
in prepričevati ljudi. Pa so ti »odposlanci« 
dobre volje doživeli marsikaj. Velika ve-
čina je razumela težave sosednjega kraja 
in so po svojih močeh prispevali. Mnogi 

pa so solidarnost slabo razumeli in zavrnili 
pomoč. Ne socialno ogroženi, prej bi smeli 
reči, da gre najčešče za ljudi, ki jim je druž-
ba pripomogla do lepih prejemkov in bi to-
rej smeli pričakovati več razumevanja z nji-
hove strani. 

Pred 30 leti
HMELJ - ZELENO ZLATO

Hmelj je kultura, za katero velja, da v da-
našnji zaostreni gospodarski situaciji in še 
posebej v kmetijstvu, prinaša še dokaj ugo-
dne ekonomske rezultate. V Sloveniji pride-
lamo okrog 4.000 ton hmelja na 2.400 ha 
hmeljišč. Največ hmeljišč je v spodnji Sa-
vinjski dolini. Pri Zgornjesavinjski kmetij-
ski zadrugi pridelujemo hmelj na 63,7 ha 
zemljišč, od tega trije kooperanti na 2,4 ha, 
ostalo pa v okviru lastne kmetijske proizvo-
dnje. Pridelek hmelja bi moral biti ob nor-

malnih vremenskih pogojih preko 100 
ton, vendar so v zadnjih letih toča in suša 
zmanjšali pridelek za 20 do 30 odstotkov.

 

Pred 20 leti
LIKOVNIKI ZGORNJE SAVINJSKE DO-

LINE – TEŽNJA PO DRUŠTVU
Območna izpostava Sk lada RS za lju-

biteljske dejavnosti je povabila amater-
ske slikarje naše doline na skupno izobra-
ževanje. Na razpis se je prijavilo trinajst 
kandidatov. Prvo srečanje je bilo v sobo-
to, 12. junija, v OŠ Rečica ob Savinji. Ude-
leženci izobraževanja so sklenili, da bodo 
ustanovili društvo, ker bodo tako organi-
zirani lažje dosegli zastavljene cilje. Do je-
seni bo izpostava pripravila vse potrebno 
za ustanovitev in registracijo društva, čla-
ni pa bodo sprejeli pravila delovanja. 

Pripravila Tatiana Golob
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40 LET DOMA KULTURE NAZARJE 

Stalna razstava odličen prikaz kulturnega udejstvovanja v štirih 
desetletjih

Zbrani na odprtju so si z zanimanjem ogledali razstavljene panoje in 
se na kakšnem morda tudi našli. (Foto: Tatiana Golob)

Ob prazniku krajevne skupnos-
ti Nazarje, 12. junija, je njen odbor 
na čelu s predsednico Vanjo Hof-
bauer pripravil odprtje stalne raz-
stave fotografij Doma kulture Na-
zarje. Zbrane je poleg Hofbauerje-
ve nagovoril župan Matej Pečov-
nik, program so obogatili Meša-
ni pevski zbor Kulturnega društva 
Nazarje in sekcija rokodelk Vrba 
Društva upokojencev Nazarje.

ZAMRZNJENI SPOMINI 
PESTREGA KULTURNEGA 

DOGAJANJA
Obiskovalcem je na ogled pos-

tavljena stalna razstava fotogra-
fij (natisnjenih na panoje), ki pri-
kazujejo podiranje starega do-
ma, izgradnjo obstoječe stavbe 
in dogodke, ki so se v njej od-
vijali. Na fotografijah zamrznje-
ni spomini minulega pestrega 

kulturnega dogajanja v teh pro-
storih so zanimivi za številne 

ustvarjalce, ki se bodo na foto-
grafijah prepoznali, mladim ro-
dovom pa so odličen prikaz, kako 
so se stavba in dogodki v njej te-

kom let spreminjali, nadgrajevali. 
Hofbauerjeva je povedala, da 

so fotografije odborniki nazarske 
KS zbirali kar precej časa. Uspelo 
jim je zbrati in sedaj javnosti po-
kazati številne slikovna pričeva-

nja o bogati štiridesetletni kultur-
ni zgodovini.

KRAJANI VABLJENI K 
DOPOLNJEVANJU RAZSTAVE 
Njihovo delo je pohvalil župan 

in poudaril, da so razstavljeni pa-
noji zgolj začetek, razstava se lah-
ko dopolnjuje še naprej, seveda s 
pomočjo vseh tistih, ki fotografi-
je kakršnegakoli dogajanja v do-
mu kulture še hranijo doma in so 
jih pripravljeni ponuditi v objavo. 

Dogodek je obogatila razstava 
ročnih del članic sekcije rokodelk 
Vrba Društva upokojencev Nazar-
je. Več lepih pesmi so odpeli člani 
Mešanega pevskega zbora KD Na-
zarje, ki ga vodi zborovodkinja Kri-
stina Šuster Uršič. In prav števil-
ni pevci, ki so zapeli ob odprtju, so 
se lahko našli tudi na fotografijah.

Tatiana Golob

ANJA MUSEK RAZSTAVLJA V CENTRU RINKA V SOLČAVI

Predstavljena oblačila v brezšivni tehniki

Ustvarjalko Ano Musek zaznamuje sodobno minimalistično 
oblikovanje in uporaba naravnih materialov, kot so poleg volne tudi 

svila, lan in bombaž. (Fotodokumentacija Centra Rinka)

V Centru Rinka je v začetku juni-
ja svoja polstena oblačila na ogled 
postavila Anja Musek iz Škofje Lo-
ke. Obiskovalci si bodo lahko ogle-
dali Anjino kolekcijo 2018/2019. 

ZANIMIVI UČINKI NA POVRŠINI 
KLOBUČEVINE

Vsa oblačila so ročno izdelana v 
posebni tehniki mokrega polstenja, 
pri kateri mojstrica polsti najmeh-
kejšo merino volno z drugimi narav-
nimi vlakni – svilo, viskozo, koprivo 
in konopljo. Poseben preplet vlaken 

in močno krčenje ustvari kovinski 
lesk, nagubanost in druge zanimive 
učinke na površini klobučevine, ki 
sicer niso značilni za osnovno teh-
niko polstenja.
IZDELANO V BREZŠIVNI TEHNIKI

Predstavljena oblačila so tan-
ka, lahka, rahlo elastična in udob-
na. Kljub temu je klobučevina izred-
no močna. Vse je izdelano v brezšiv-
ni tehniki, torej so vsa vlakna pove-
zana v enoten material brez šiva-
nja; nekaterim oblačilom pa so za-

radi funkcionalnosti kasneje doda-
ne zadrge. Izdelki so nastali popol-
noma brez rezanja, kar pomeni brez 
odpadnih vlaken. 

VSAK IZDELEK UNIKAT
Ker je vsak izdelek unikat, moj-

strica polstenja večino oblačil 
ustvari po naročilu. Lahko se no-
sijo preko celega leta, saj bodo 
pozimi grela, poleti pa ščitila pred 
vročino. Na voljo je veliko barvnih 
kombinacij, variacij v krojih, kom-

binacij vlaken, debelini klobuče-
vine itd.

SODOBNO MINIMALISTIČNO 
OBLIKOVANJE

Musekova ustvarja tudi unikatne 
modne izdelke, kot so šali, torbe, ob-
lačila, nakit. Pod imenom Amuse jo 
zaznamuje sodobno minimalistič-
no oblikovanje in uporaba naravnih 
materialov, kot so poleg volne tudi 
svila, lan in bombaž. 

Marija Šukalo
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NASTOP PIANISTKE KRISTINE GOLOB IZ ROBANOVEGA KOTA V VELENJU IN LJUBLJANI

»Generalka« in magistrski nastop z obsežnim programom

Klavirski koncert Kristine Golob v Glasbeni šoli Fran Korun Koželjski 
Velenje je bil »generalka« pred magistrskim nastopom, ki ga je 

izvedla v Ljubljani. (Foto: Marjan Voglar)

V Glasbeni šoli Fran Korun Ko-
željski Velenje je nastopila pia-
nistka Kristina Golob iz Robano-
vega Kota. Njen samostojni kla-
virski koncert v sredo, 12 junija, je 
bil »generalka« pred magistrskim 
nastopom, ki ga je nato izvedla v 
Ljubljani in ga uspešno opravila. 
Zanj je prejela oceno deset »suma 
cum laude«. Za izvajanje programa 
si je izbrala Preludij v es-molu Jo-
hanna Sebastiana Bacha, Sonato 
v f-molu Ludwiga van Beethove-
na, Balado v f-molu op. 52 Frédéri-
ca Chopina in Miroirs Maurica Ra-
vela. Med slovenskimi skladatelji 
se je odločila za Tri skladbe za kla-
vir Janeza Matičiča.

Z MEDNARODNIH IN DRŽAVNIH 
TEKMOVANJ Z NAGRADAMI IN 

PRIZNANJI
Kristina je šolanje pričela v glas-

beni delavnici Osminka pri Miri Ke-
lemen, učenje klavirja je nadalje-
vala na Umetniški gimnaziji Vele-
nje pri profesorici Katji Žličar Ma-

rin. Na Akademiji za glasbo v Lju-
bljani je končala magistrski štu-
dij pri profesorju Hinku Haasu. V 

okviru izmenjave se je izobraže-
vala na Akademiji Franza Liszta v 
Budimpešti pri profesorjih Balázsu 

Szokolayu in Lászlu Borbélyu. 
V času izobraževanja se je ude-

ležila številnih državnih in med-
narodnih tekmovanj, s katerih 
se je vračala z visokimi prizna-
nji in nagradami. Kot pianistka se 
je predstavila na številnih priredi-
tvah, koncertih in festivalih tako 
doma kot v tujini. Redno se ude-
ležuje tudi številnih mojstrskih te-
čajev in poletnih šol pri priznanih 
profesorjih. 
PRI DESETIH IZVEDLA SVOJ PRVI 

SAMOSTOJNI RECITAL
Nase je opozorila že pri osmih 

letih, ko je prvič udeležila med-
narodnega tekmovanja v italijan-
skem Povolettu in v kategoriji do 
enajst let osvojila posebno nag-
rado za najboljšo interpretacijo 
skladbe v prostem programu. Pri 
desetih letih je izvedla svoj prvi sa-
mostojni recital ter v istem letu na-
stopila na dobrodelnem Miklavže-
vem koncertu na RTV Slovenija. 

Marija Šukalo
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GODBA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Nastopili na Prazniku refoška v Marezigah

Zgornjesavinjski godbeniki so sodelovali na mednarodnem srečanju pihalnih orkestrov v 
Marezigah. (Fotodokumentacija godbe)

Prvi vikend v juniju je v Marezigah, v osrčju 
slovenskega Primorja, potekal 47. Praznik refo-
ška, v sklopu dogodka pa že 20. tradicionalno 
srečanje pihalnih orkestrov. Le-tega vedno or-
ganizira domača godba, Pihalni orkester Mare-
zige. Srečanje je mednarodnega značaja. Doma-
či godbeniki povabijo medse godbe iz Hrvaške 
in Italije, včasih se jim pridruži tudi avstrijska ali 
madžarska godba. Poleg teh sodeluje še en slo-
venski orkester. Letos je čast na okroglem jubi-
leju pripadla Godbi Zgornje Savinjske doline. 

ZDRUŽILI PRIJETNO S KORISTNIM
Da bi izkoristili prijetno s koristnim, so se 

godbeniki že v jutranjih urah odpeljali na Pri-
morsko. V Izoli jih je čakala barka, ki jih je po-
peljala ob prelepi slovenski obali. Kratek posta-
nek v Strunjanskem zalivu so izkoristili za skok v 
morje. Po okrepčilu s sardelicami in lignji so se 
odpravili nazaj v Izolo, od tam pa v bližnje Ma-
rezige.

PESTER IN RAZNOLIK PROGRAM
V koncertnem delu srečanja, ki je potekal na 

glavnem trgu ob fontani vin, so se pridružili do-

mačemu orkestru, orkestru Mandamentale iz 
Cervignano del Friuli iz Italije in članom Puhač-
kega orkestra Lovran iz Hrvaške. Program je bil 
zelo pester in raznolik. Občinstvo se je imeli zelo 
lepo in uživalo ob poslušanju glasbe v prelepem 
ambientu dežele refoška.

Novi kraji, nova poznanstva, ideje za sreča-
nja v bodoče. Vse to in še prijeten izlet za za-
ključek pestre sezone. Zdaj pa zgornjesavinj-
ske godbenike čakajo poletni nastopi po na-
ši dolini.

Matej Kranjc

FOLKLORNA PRIREDITEV VESELI, RAZIGRANI, NAGAJIVI V GORNJEM GRADU

Domača kulturna dediščina ne bo zamrla

Gostujoča folklorna skupina Flosarčki z Ljubnega ob Savinji deluje že štiri leta.

Amadej Kolenc je nastopil samostojno.

Kulturno društvo Gornji Grad je v petek, 7. 
junija, v goste povabilo najmlajše folklorne 
plesalce in harmonikarje, ki so ob zaključku 
šolskega leta pripravili krajši program. Na-
stopili so Mali in Veliki facki z Osnovne šole 
Frana Kocbeka Gornji Grad pod mentorstvom 
Marije Vincek. Zaplesali so še člani Folklor-
ne skupine Flosarček Kulturnega društva in 
Osnovne šole Ljubno ob Savinji s harmoni-
karjem Tomažem Brglesom. Njihova mentori-
ca je Mojca Pikl. Harmonikarske mehe so raz-
tegnili tudi učenci Andreja Raka. Nastopili so 
skupaj s svojim mentorjem, Amadej Kolenc 
pa je nastopil še samostojno.

MALI IN VELIKI FACKI
Vsako leto v obeh folklornih skupinah gornje-

grajske šole pleše okrog 50 otrok. V skupini Ma-
li Facki letos pleše 18 otrok iz 1., 2. in 3. razre-
da, v skupini Veliki Facki sodeluje 29 otrok od 3. 
do 8. razreda. Instrumentalistke Monika in Po-
lona Kerznar z violino ter Daša Urlep s flavto pa 
popestrijo njihove nastope. Plesalce sta ubrano 
in zagnano spremljata harmonikarja Matic Pre-
sečnik in Luka Kolenc je povedala predsednica 
KD Gornji Grad Tatjana Bezovšek.

LJUBENSKI FLOSARČKI
V skupini Flosarček je dejavnih dvajset ot-

rok in godec na harmoniki. Stari so od štiri do 

12 let. Radi se odzovejo in nastopijo na različ-
nih krajevnih in medkrajevnih prireditvah. Tudi 
v zadnjem letu so nastopili na večih. Najbolj so 
ponosni na sodelovanje v svetovnem pokalu v 
smučarskih skokih za ženske na Ljubnem, kjer 
so lahko podeljevali šopke zmagovalkam. 

Na vajah se otroci seznanjajo s poustvarja-
njem bogate ljudske kulturne dediščine na Slo-
venskem. Spoznavajo različne ljudske plese in 
igre iz različnih pokrajin ter oblačilno dediščino 
iz drugih območij. 

Tekst in foto: Štefka Sem
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ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA 

Na delovnem ogledu obiskovalci iz Slovenskih Goric

Udeleženci ekskurzije so med drugim obiskali Bohačev toplar v Nazarjah. (Fotodokumentacija 
Zavoda Savinja) 

LAS Zgornje Savinjske in Šaleške doline (ZSŠD) 
ni aktivna samo pri izvajanju različnih operacij in 
projektov, temveč tudi pri mreženju in navezovanju 
stikov z drugimi slovenskimi LAS. Nedavno so ta-
ko v našo dolino prišli na ogled obiskovalci iz Slo-
venskih Goric v organizaciji tamkajšnje LAS Ovtar. 

Pri izvedbi obiska in ogleda realiziranih pro-
jektov tukajšnje LAS je na pomoč priskočil vodilni 
partner Zavod Savinja. Direktorica Ivica Orešnik 
je popeljala goste po naši dolini. Ogledali so si no-
vozgrajeni TIC v Mozirju. S krajem so povezani tu-
di drugače, saj je pri njih v Sveti Ani hčerka nek-
danjega mozirskega zobozdravnika Lesnike raz-
stavila zbirko njegove opreme in instrumentov. 

Sledil je ogled Bohačevega toplarja, nato ka-
tedrale in zeliščnega vrta v Gornjem Gradu ter 
skakalnice na Ljubnem. Nazadnje so bili priča 
etno animaciji Vodnih zgodb, prav tako enega 

REVIJA HARMONIKARJEV PRIMOŽA ZVIRA NA REČICI OB SAVINJI

Nastop izpeljali z veliko mero srčnosti

Mini harmonikarski orkester z mentorjem Primožem Zvirom je zaigral narodnozabavno vižo 
in navdušil številno občinstvo. (Foto: Marija Šukalo)

Center za družine Medgen hiša na Rečici ob 
Savinji je letos ponovno gostil igralce na diato-
nično harmoniko iz naše doline in širše, ki se 
učijo pri Primožu Zviru. V nedeljo, 9. junija, se jih 
je predstavilo enajst. 

Izvedli so polke, valčke in venčke. Nekate-
ri so predstavili svoj tekmovalni program, ki so 
ga zaigrali januarja na Avsenikovem tekmova-
nju. Med njimi je tudi Jan Ročnik iz Juvanja, ki je 
iz Begunj prišel z zlatim priznanjem. 

Uro preigravanja različnih viž je zaključil mini 
orkester z različnimi napevi. Z njimi je navdušil 
številno občinstvo, ki je do zadnjega kotička na-
polnilo prireditveni prostor.

Marija Šukalo

GALERIJA ŠTEKL, GORNJI GRAD

Učenci razstavili tudi nagrajene fotografije

Naja Remic (z leve), Ana Zavolovšek, Aja Urlep in Miha Vodušek ob 
nagrajeni fotografiji Remičeve (foto: Štefka Sem)

V Galeriji Štekl so prejšnji me-
sec razstavili svoje fotografije učen-
ci OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad 
pod mentorstvom Duše Colnar. Pri 
ustvarjanju in raziskovanju sveta fo-
tografije jim že vrsto let pomaga Du-
šan Letnar, član Foto kluba Kamnik.

Učenci fotografskega krožka so 
z slikami sodelovali na različnih 
natečajih in na razstavah na držav-
ni in mednarodni ravni, kar nekaj 
jih je bilo tudi nagrajenih. Fotogra-
fije opisujejo pogled mladih avtor-

jev na ljudi in svet, ki jih obdaja. 
O tem, kako uživajo v fotografi-

ranju najrazličnejših objektov, je 
spregovorila udeleženka razstave 
Ana Zavolovšek. Colnarjeva in Le-
tnar sta spregovorila o krožku in 
napredku učencev, ki v njem so-
delujejo. Razstavo je odprl župan 
Toni Špeh, za glasbo sta poskrbe-
la Udarna muzikanta, harmoni-
kar Tilen Mlačnik in kitarist Marcel 
Ugovšek.

Štefka Sem

od nedavno izvedenih projektov LAS ZSŠD.
Orešnikova je ob navdušenju obiskovalcev po-

vedala: »Zanimivo je, kako so lahko rezultati LAS-

-ovih projektov dober promotor turizma na obmo-
čju in zagotovilo za dobro sodelovanje v naprej.«

Marija Lebar
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7. SREČANJE AMERIŠKIH VOZIL V NAZARJAH

Zagrmelo okoli sto jeklenih 
konjičkov z visokimi obrati

Veliko pozornosti so tudi tokrat vzeli poltovornjaki, ki so tipične 
ameriške ikone. (Foto: Benjamin Kanjir)

Sicer mu na tablici piše Sivc, z lahkoto pa bi bil znameniti Dajz iz 
filma Avtomobilčki. (Foto: Benjamin Kanjir)

Na Prihovi je 8. junija potekalo 
že 7. srečanje ameriških avtomo-
bilov, motorjev in drugih strojev z 
visokimi obrati. Ob petih popoldan 
so za minuto lastniki pognali v tek 
vse motorje in s tem počastili spo-
min na pokojnega prijatelja Stan-
ka Filčiča – Filka.

VRŠALO OD PREOBILJA 
BENCINSKIH HLAPOV

Člani AMK Filand so po dveh 
letih zopet organizirali srečanje 

ameriških vozil, ki so jih ponosni 
lastniki na ogled pripeljali od bli-
zu in daleč. V zraku je bilo čutiti 
hlape več kot 100 vozil, od teren-
cev do dolgih limuzin, motorjev in 
tudi traktor se je našel vmes. Med 
njimi se je ves popoldan sprehaja-
la in jih občudovala množica nav-
dušenih obiskovalcev. Do vrelišča 
je prišlo ob petih popoldan, ko so 
vsi hkrati prižgali motorje in navi-

li obrate do konca. Zvok je sopar-
no popoldne poneslo visoko v zrak, 
da bi ga lahko slišal pokojni sou-
stanovitelj kluba organizatorja sre-
čanja Filko.

OD PLEMENITE RJE DO 
SVETLEČEGA KROMA

Ameriški avtomobili so znani 
po velikosti, močnih motorjih, vi-
sokih obratih in kupih dodatkov. 
Precej cenjeni so starejši letniki 
določenih modelov, ki jih ponosni 

lastniki predelujejo ali zgolj vzdr-
žujejo stanje. Tako je bil priredit-
veni prostor poln kroma, svetlečih 
platišč, usnjenih notranjosti, ra-
znih dodatkov in podobnega, kar 
dela avtomobile še privlačnejše. 
Na drugi strani tudi rje, ki jo zna-
jo pravi poznavalci morda še bolj 
ceniti kot, če bi bili avtomobili na 
novo prebarvani.

Benjamin Kanjir
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ŠPORTNO DRUŠTVO LEPA NJIVA

Pripravili že petnajsti pohod

Pohodniki so se med drugim ustavili tudi pri šmihelski cerkvi. (Foto: Mitja Matjaž).

Že več let zapovrstjo v Lepi Njivi tamkajšnje 
športno društvo organizira pohod po domačem 
kraju. Prvi je potekal leta 2003, v nedeljo, 9. junija, 
pa so uspešno izvedli že petnajstega. Udeležilo se 
ga je okoli 80 ljudi vseh generacij.

NA OGLEDU PROGE MONIKE HRASTNIK
Krenili so ob 9. uri z nogometnega igrišča. Pot 

jih je vodila proti sosednji vasi Šmihel nad Mozir-
jem. Spotoma so si ogledali trening progo gorske 
kolesarke Monike Hrastnik. Ko so se spustili na-
zaj proti Lepi Njivi, so šli mimo domačij Gregorc in 
Marolt in preko hriba Zajček na izhodiščno točko, 
kjer jih je čakalo zasluženo okrepčilo.

NAJZVESTEJŠIM PODELILI MAJICE
Pot je trajala štiri ure. Že na samem začetku so 

organizatorji najzvestejšim, pet- in desetkratnim 
udeležencem za spomin podelili majice.

Primož Vajdl

POHOD NA KUGLO

Rekreacija za otroke in starše

Na Kuglo so otroci s spremljevalci prišli iz različnih smeri. 

Rečiško planinsko društvo je v 
sodelovanju z vrtcem in osnovno 
šolo pripravilo rekreativno druže-
nje. Kot že vrsto let do sedaj so se 
tudi letos z njimi odpravili osnov-
nošolci po mejah občine, najmlaj-
ši pa na raziskovanje poti od vrtca 
preko Blat do Kugle. Slednja je bila 
tudi cilj osnovnošolcev. 

Da ne bi zašli s poti, so jih spre-
mljali člani rečiškega planinske-
ga društva. Tudi najmlajši, ki dne-
ve preživijo v vrtcu, so imeli svoje 
spremstvo – starše in planince. Na 

MEDNARODNA VOJAŠKA VAJA JADRANSKI UDAR TUDI NA OBMOČJU ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Pristanek helikopterja v Nazarjah navdušil otroke

Osnovnošolci so si ob športnem igrišču v Nazarjah ogledali 
helikopter in prisluhnili vojakom. 

Del mednarodne vojaške vaje Ja-
dranski udar se je odvijal tudi na 
območju Menine planine in Ojstrice. 
Na Menini je bila nastanjena manj-
ša skupina vojakov, ki so opravljali 
različne aktivnosti. 

Zračni prostor nad to planino in 
Ojstrico pa so preletavala letala in 
helikopterji. Eden od njih je pristal 
tudi na športnem igrišču v Nazar-
jah, kjer so si ga lahko ogledali na-
zarski osnovnošolci in mimoidoči.

Zaključno predstavitev vaje so 
pripravili na letališču Cerklje ob Krki. 
Predstavnikom Slovenske vojske in 

»rečiškem Triglavu« sta vse udele-
žence čakala sladoled in izmenja-
va izkušenj. Za dobro razpoloženje 
je poskrbel harmonikar Primož Zvir 
z učencema Nežo Ugovšek in Tine-
tom Rosensteinom. Pozdravne be-
sede je udeležencem namenila žu-
panja Ana Rebernik, ki se je del po-
ti prehodila z najmlajšimi. Predse-
dnica Planinskega društva Olga 
Berložnik je poudarila, da letošnji 
pohod do Kugle sodi v projekt Slo-
venija planinari. 

Tekst in foto: Marija Šukalo 

tujih enot so spregovorili o namenu, 
organiziranosti in konceptu izved-
be. Na vaji je sodelovalo več kot 700 
udeležencev, od tega 350 pripadni-
kov oboroženih sil iz 25 držav zave-
zništev. Urjenje postopkov usmerje-
valcev združenega ognja je podpi-
ralo šest različnih tipov helikopterjev 
in osem tipov letal. Vajo je organizira-
lo in vodilo poveljstvo 15. polka voja-
škega letalstva v sodelovanju in pod-
pori drugih enot Slovenske vojske.

Marija Šukalo,
fotodokumentacija OŠ Nazarje
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FESTIVAL SLOVENIJA V GIBANJU

Turnir ulične košarke v Gozdni šoli

Pet ekip košarkarjev se je pomerilo v igri 3 
na 3. (Foto: Benjamin Kanjir)

Prebujena Gozdna šola Mozirje v Lokah pri 
Mozirju je 13. junija gostila pet ekip košarkarjev, 
ki so se pomerili v igri 3 na 3. Športno druženje 
je potekalo v okviru festivala Slovenija v gibanju, 
v organizaciji Športne unije Slovenije in s sofi-
nanciranjem Fundacije za šport.

Zelena Gozdna šola je z igriščem v senci sta-
rih smrek kljub vročini nudila odlične pogoje 
za igro. Košarkarji so se po turnirskem načinu 
pomerili vsak z vsakim. Igrali so po načelih fa-
ir playa, brez sodnika. Prikazali so veliko spret-
nosti in veščin, veliko je bilo doseženih košev, 
na drugi strani pa tudi dobrih obramb. 

Zmagovalci turnirja ulične košarke so po po-
daljšku v finalnem dvoboju postali košarkarji 
ekipe Tišlerji, drugo mesto so osvojili igralci eki-
pe Celje, tretje mesto pa je pripadlo mladi eki-
pi Prebold.

Udeleženci športnega dogodka so na koncu 
izrazili željo, da se prihodnje leto zopet srečajo v 
idiličnem gozdnem ambientu.

Benjamin Kanjir

MEDOBČINSKA STRELSKA TEKMA

Pokal ekipi SD 
Gornji Grad, letnik 

69

Prvi trije posamično (z leve) Tomaž Trogar, 
Ivan Rihter in Ivko Poličnik (foto: Jan Purnat)

Strelsko društvo Gornji Grad je v nedeljo, 16. 
junija, organiziralo medobčinsko strelsko tek-
mo na strelišču Zagradišče. Povabili so društva 
iz okolice, tekmovanje je bilo posamezno in eki-
pno. Tekmovalci so streljali s serijsko malokali-
brsko puško v malokalibrsko tarčo na 50 metrov 
po 5 nabojev za preizkus in 10 za oceno. Zbralo 
se je kar precej tekmovalcev, le iz drugih občin 
jih je bilo bolj malo.

TURNIR V MALEM NOGOMETU MED NAZARSKIMI ZASELKI

Prehodni pokal v roke prebivalcem blokov

Dogodek je potekal v prijateljskem vzdušju, a so bile tekme vseeno zelo napete in borbene. 
(Foto: Primož Vajdl)

Nedeljsko popoldne, 16. junija, je na nazar-
skem nogometnem igrišču potekal turnir v ma-
lem nogometu med zaselki kraja. Dogodek je 
potekal v sklopu prireditev ob prazniku krajev-
ne skupnosti.

Sodelujoče ekipe so se pomerile po ligaškem 
sistemu, v katerem se je vsaka prijavljena ekipa 
pomerila z vsako. Zmagala je ekipa Bloki, ki so ji 

na drugem mestu sledili igralci iz Žlabra, na tret-
jem pa ekipa Dobletine.

Dogodek je potekal v prijateljskem vzdušju, a 
so bile tekme vseeno zelo napete in borbene, saj 
se je šlo za primat najboljšega v Nazarjah. Organi-
zatorji bodo turnir pripravili tudi v prihodnosti, že-
lijo pa si, da bi sodelovali prav vsi zaselki.

Primož Vajdl

Zmagal je Ivan Rihter (86 krogov), drugi je bil 
Tomaž Trogar (80) in tretji Ivko Poličnik (77). Med 
sedmimi ekipami s po tremi člani je prejela po-
kal v trajno last ekipa Strelskega društva Gornji 
Grad, letnik 69. Tomaž Trogar, Ivan Rihter in Jože 
Grudnik so nastreljali 241 krogov. Na drugo mes-
to se je uvrstila ekipa SD Gornji Grad lovci, na 
tretje pa SD Gornji Grad 1. 

Janez Kolar
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2. EVROPSKE IGRE V MINSKU

Maja Mihalinec Sloveniji pritekla zlato

Maja Mihalinec je v teku na 100 metrov 
zmagala s časom 11,36. 
(Fotodokumentacija OKS)

Minsk je v času od 21. do 30. junija prizorišče 
evropskih iger. Udeležilo se jih je več kot štiri ti-
soč športnikov iz 50 držav. Slovenijo zastopa 39 
športnikov in 30 športnic, ki se bodo pomerili v 
13 športnih panogah. V atletiki slovenske barve 
brani tudi Maja Mihalinec. Šprinterka je že tret-
ji dan iger Sloveniji pritekla zlato medaljo. V teku 
na 100 metrov je zmagala s časom 11,36. S tem 
rezultatom je zaostala za svojim osebnim rekor-
dom za dve stotinki in 12 stotink za normo za 
svetovno prvenstvo septembra v Dohi. 

»Na evropskih igrah se atletika odvija po no-
vem programu »dynamic new athletics« in je v 
principu ekipna tekma, prvi tekmovalni dan pa 
je štel tudi za individualne razvrstitve. Repre-
zentance smo tekmovale v štirih skupinah po 
šest držav, zato je bil format nekoliko drugačen, 
kot smo sicer vajeni,« je tekmovanje opisala Mo-
zirjanka, ki je za tisočinko sekunde premagala 
domačinko iz Belorusije 

»Zmage sem zelo vesela, to je potrditev, da 
spadam v sam evropski vrh v šprintu in sem ze-

lo ponosna,« ni skrivala veselja Mihalinčeva, ki 
ima letos sedmi rezultat v Evropi.

Marija Šukalo

KOLESARSKA DIRKA PO SLOVENIJI 

Med uspešnimi 
tekmovalci tudi 
Mozirjan Finkšt 

Od 19. do 23. junija je potekala že 26. kolesar-
ska dirka po Sloveniji. Tekma je bila razdelje-
na na pet etap, skupni zmagovalec je bil Diego 
Ulissi iz Italije. Dobro so se odrezali tudi sloven-
ski kolesarji, Tadej Pogačar je osvojil končno če-
trto mesto. Med udeleženci je bil tudi letos mla-
di Mozirjan Tilen Finkšt.

Poleg Slovencev, ki tekmujejo v tujih ekipah, 
so na dirki sodelovale tri slovenske ekipe, med 
njimi Ljubljana Gusto Santic, član katere je Fin-
kšt. V etapnih dirkah je posegal po mestih v prvi 
polovici tekmovalcev. Najviše se je zavihtel na 
etapi Žalec–Idrija, ko je zasedel 38. mesto. V kla-
sifikaciji mladih kolesarjev je bil enkrat deseti, 
dvakrat osmi in dvakrat sedmi med štirinajsti-
mi konkurenti. 

Marija Lebar

NOGOMETNA TEKMA MED ND MOZIRJE IN NK MARIBOR

V Lokah gostovali petnajstkratni državni prvaki

Domačini so prikazali veliko borbenosti pri branjenju gola po 
pritisku mariborskih napadalcev. (Foto: Primož Vajdl)

Igralce obeh ekip so na igrišče pospremili mladi mozirski 
nogometaši. (Foto: Primož Vajdl)

Nogometni spektakel se je 15. 
junija odvil v Športnem parku Lo-
ke pri Mozirju. Za konec sezone 
domače članske ekipe je v gos-
te prišla ekipa petnajstkratnih dr-
žavnih prvakov iz Maribora, ki so 
s tekmo v Mozirju pričeli s pripra-
vami za novo sezono, v kateri bo-
do zaigrali v kvalifikacijah za elitno 
ligo prvakov. Eminentni nasprotnik 
je na tribune privabil skoraj tisoč-
glavo množico nogometnih navdu-
šencev. Dogodek je imel tudi do-

brodelno noto, saj so se zbirali pro-
stovoljni prispevki, ki bodo name-
njeni nakupu opreme in rekvizitov 
za najmlajše.

BORBENA PREDSTAVA 
DOMAČINOV

Gostujoči trener Darko Milanič 
je v prvo postavo uvrstil najboljše 
posameznike, ki so v prvem pol-
času dosegli tri zadetke. V drugem 
polčasu so Mariborčani še petkrat 
premagali sicer izjemnega vratarja 
Keršiča, tako da se je tekma kon-

čala z izidom 8:0. Čeprav je bil re-
zultat visok, so igralci ND Mozirja 
prikazali izjemno borbenost ter ne-
kajkrat prikazali atraktivne in lepe 
poteze, ki so s tribun sprožila šte-
vilna odobravanja in aplavze. Za pi-
ko na i je manjkal le zadetek, ki bi 
zadovoljil številno publiko.

TEKMA SPOMNILA NA ZLATE 
ČASE MOZIRSKEGA NOGOMETA

Tekma med Mariborom in Mo-
zirjem ni bila prva v zgodovini, saj 
sta se ekipi srečali že v okviru slo-

venske republiške lige pred osa-
mosvojitvijo. Takratni Elkroj Mozir-
je se je med drugim srečal še z lju-
bljansko Olimpijo, zagrebškim Di-
namom, nemško Hanso. Legendar-
ni pa so bili derbiji s klubi iz Šmar-
tnega ob Paki, Velenja in Celja, ki 
so na tribune zvabili preko tisoč 
navijačev. Slednjih bo gotovo vsaj 
toliko, če se ND Mozirje uspe pre-
biti do vrha slovenskega klubske-
ga nogometa.

Primož Vajdl
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MARATON SAVINJA 2019

Bernarda Čeplak Poznič in Matej Letojne zopet najhitrejša

Novi stari zmagovalec Matej Letojne je za 
progo potreboval slabo uro in 18 minut.

Bernarda Čeplak Poznič – Berny je tudi letos 
v ženski kategoriji skozi cilj pritekla prva.

Start teka na 10,5 in 21 km razdaljo, na traso se je podalo okoli 180 tekačev.

Maratona Savinja se je v nedeljo, 16. junija,  
udeležilo okoli 300 tekačev od blizu in daleč. 
Lanska zmagovalca Bernarda Čeplak Poznič – 
Berny in Matej Letojne sta obdržala primat na 
najdaljši, 21 km dolgi razdalji teka.
ZMAGOVALCA LANSKA DOSEŽKA IZBOLJŠALA 

ZA PAR SEKUND
Organizatorji, člani Športnega društva TEAM 

so v vidu zmanjšanja startne gneče začetek te-
ka opravili dvakrat. Najprej so se tekačice in te-
kači podali na najkrajšo razdaljo, torej na 6 km. 
Izpod startnega oboka se jih je zapodilo okoli 
120. Pet minut kasneje je sledil še start tekov, ki 
ga je s pokom iz startne pištole oznanil podje-
tnik Iztok Podkrižnik in spremljala Godba Zgor-
nje savinjske doline, na 10,5 in 21 km razdalji. Za-
voljo visokih 30 stopinj Celzija rekordnih dosež-
kov ni bilo pričakovati, kljub temu sta zmagoval-
ca najdaljših tekov lanska dosežka izboljšala za 
par sekund.

TEKAŠKI PRAZNIK ODPRLI NAJMLAJŠI
Na Bimbo traso, ki je bila speljana po Mo-

zirskem gaju, se je najprej podalo okoli 170 ma-
lih tekačev. Z najmlajšimi so tekli tudi mamice in 
očetje, da so jim z zgledom pomagali premaga-
ti okoli 600 metrov. Z njimi so tekle tudi maskote 
Miniončki, Miki Miška in Jaka Racman.

NA TRASO 138 TEKAČIC IN 160 TEKAČEV
Sodelujoče je pot tudi letos vodila iz parki-

rišča pred Mozirskim gajem, kjer sta bila start 

in cilj, ob levem bregu Savinje v Nazarje in des-
nem nazaj. Tekmovalci na najkrajši preizkušnji 
so se na prireditveni prostor obrnili pri hotelu 
Benda, ostali so tekli vse do Gozdne šole in na-

to ob Savinji nazaj. Športniki na najdaljši preiz-
kušnji so traso pretekli dvakrat. Ob poti so jih 
ves čas spremljali prostovoljci, v največji meri 
tudi mozirski in nazarski prostovoljni gasilci, ki 
so družno skrbeli za hitre prigrizke in vodo, ki je 
bila res zaželena.

PRVI V CILJU ŽE PO 22 MINUTAH
Najkrajšo razdaljo je najhitreje, v dobrih 22 

minutah, pretekel Blaž Weiss. Med dekleti je 
skozi ciljno črto dobrih pet minut kasneje pri-
tekla Alenka Žavbi Kunaver.

Na 10,5 km razdalji je prvi skozi cilj pritekel Fran-
ci Volkar, ki je za razdaljo potreboval dobrih 38 mi-
nut. Na zmagovalni stopnički med dekleti se mu je 
sedem minut kasneje pridružila Nataša Robnik.

ZMAGOVALEC BREZ KONKURENCE, 
ZMAGOVALKA Z NAJVEČ MOČMI NA KONCU
Letojne je bil brez konkurence, a ne zato, ker 

bi primanjkovalo dobrih tekačev. Tekač iz Lepe 
Njive je namreč ves čas teka držal konstantno 
hitrost. Par minutno prednost je pritekel do po-
lovice teka oziroma prvič odtečene trase. Brez 
vidnejših znakov utrujenosti je prvi krog pre-
magala tudi Pozničeva. Letojne je prednost ves 
čas povečeval in skozi cilj pritekel v uri in 18 mi-
nutah. Prvi zasledovalec je ostal šest minut za 
njim.

Bolj se je za zmago morala potruditi doma-
ča tekačica Bernarda Čeplak Poznič, ki je imela 
zasledovalke ves čas za petami. Slavila je z uro 
in slabih 36 minut porabljenega časa. Le 27 se-
kund za njo je v cilj pritekla drugouvrščena in 
tretja z dodatnimi 13 sekundami zaostanka.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

O zdravstvu v Zgornji Savinjski 
dolini in še čem, o čemer tako 

jasno piše Zvone Zupan iz Civilne 
iniciative za ohranitev zdravja 

Zgornjesavinjčanov 
Raztegnjena in na videz nerešljiva zgodba 

našega zdravstva postane ob prebiranju zapi-
sov Zvoneta Zupana obvladljiva in tudi rešljiva. 
To pa ni tako čudno, saj je bil dolga leta direktor 
ljubljanskega podjetja PAP Telematika in mu vo-
denje večjih sistemov ni tuje.

Kot rodoljubu, ki mu ni vseeno, kako in v ka-
kšnem okolju živimo, po točkah nazorno razgrne 
dejstva, ki tudi voljenim (in imenovanim) pred-
stavnikom lokalnih oblasti, še posebej ne bi 
smela biti tuja. Tako pa gnetemo nepotrebno 
zgodbo, ki je zelo blizu tisti (še danes nerazu-
mljivi) o izgubi naših največjih poslovnih su-
bjektov.

Goran Horvat
Nizka 43

3332 Rečica ob Savinji
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1. ZAJC Vlasta                              220 točk
2. PAHOVNIK Tatjana                  190 točk
3. JELEN Ivica                              170 točk
4. MEHTIG Franjo                        170 točk

OBČINA GORNJI GRAD
Attemsov trg 3,
3342 Gornji Grad

Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Uradni 
list RS, št. 69/03, 57/08, 87/11 in 27/17) in 23. člena Pravilnika o dode-
ljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 
62/06, 11/09, 81/11 in 47/14) objavlja Občina Gornji Grad naslednjo

PREDNOSTNO LISTO UPRAVIČENCEV 
ZA DODELITEV NEPROFITNEGA STANOVANJA V NAJEM

Na osnovi javnega razpisa za dodelitev neprofitnih stanovanj v na-
jem v letu 2019 je Občina Gornji Grad na spletni strani občine in v časo-
pisu Savinjske novice dne 12. 4. 2019 objavila javni poziv za oddajo vlog 
za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem. 

LISTA A

Lista A je oblikovana na podlagi 9. člena Pravilnika o dodeljevanju 
neprofitnih stanovanj v najem  in je namenjena za oddajo stanovanj v 
najem prosilcem, ki glede na socialne razmere niso zavezanci za pla-
čilo varščine. 

Prednostna lista se uporablja do 31. 12. 2020 oziroma do izvedbe no-
vega razpisa.

Gornji Grad, 17. 6. 2019
Številka: 352-0008/2019-3

Župan Občine Gornji Grad:
                   Anton ŠPEH, l.r.

ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA 

Sobotno neurje in nalivi povzročili številne nevšečnosti 

Izjemne količine dežja, ki so padle v kratkem času, so povzročile 
številna razlivanja hudournikov in potokov. (Foto: Irena Drobež)

V soboto, 22. junija, je celotno 
Slovenijo hkrati z našim območjem 
zajelo močno neurje. Izjemne ko-
ličine dežja, ki so padle v kratkem 
času, so povzročile številna razli-
vanja hudournikov in potokov, saj 

struge niso mogle naenkrat spre-
jeti velikih količin meteorne vode. 
Sprožilo se je več plazov in udo-

977-krat
so občani konec prejšnjega 

tedna poklicali Operativno 
komunikacijski center Policijske 

uprave Celje.

rov, ogroženi so bili objekti. Mar-
sikje so morali posredovati gasil-

ci ali pa so najnujnejše opravili do-
mačini sami. 

VODA, PLAZOVI, STRELA 
V občini Gornji Grad je bilo kar 

nekaj interventnih dogodkov. V Le-
nartu pri Gornjem Gradu je mete-
orna voda ogrožala vikend. Ga-
silci PGD Gornji Grad in Nova Šti-
fta so preusmerili tok vode. S po-
močjo delovnega stroja je bil očiš-
čen prepust. 

V Lenartu je strela udarila v go-
spodarsko poslopje. Do požara ni 
prišlo. Gasilci PGD Gornji Grad, Boč-
na in Nova Štifta so s termo kame-
ro pregledali objekt. V Šmiklavžu je 
meteorna voda poplavila klet sta-
novanjske hiše. Gasilci PGD Nova 
Štifta so črpali vodo iz objekta.

Narasla Bočnica je ogrožala 
objekte v Bočni, posredovali so čla-
ni PGD Bočna, ki so očistili strugo in 
izčrpali vodo iz objektov. Zaradi na-
livov so morali prestaviti maraton v 
košarki. 

ŠTEVILNA POSREDOVANJA 
GASILCEV

V Rovtu pod Menino v občini Na-
zarje se je na cesto, ki vodi do sta-

novanjske hiše, sprožil zemeljski 
plaz. Gasilci so kraj zavarovali, s fo-
lijo prekrili okoli 100 metrov breži-
ne oziroma plazu, očistili prepuste 
ter delno zaprli vozišče in usmer-
jali promet.

Okoli poldne je neurje z moč-
nim dežjem in vetrom zajelo ob-
čino Rečica ob Savinji. Zaradi hit-
ro naraščajočih vodotokov in za-
mašenih prepustov je bilo ogrože-
nih več objektov. S tehničnimi po-
segi so gasilci PGD Rečica ob Sa-
vinji, Pobrežje ob Savinji in Grušo-
vlje preusmerili vodo nazaj v stru-
ge na več lokacijah. Gasilci so očis-
tili prepuste na območju Poljan in 
izčrpali vodo iz nekaj objektov.

SKORAJ TISOČ KLICEV NA 
POMOČ

Neurje je posledice pustilo tu-
di v občini Mozirje. V mizarsko de-
lavnico v Mozirju je tekla meteorna 
voda. Gasilci PGD Mozirje so očis-
tili jašek in cevi za meteorno vodo 
v objektu.

V Ljubiji je meteorna voda ogro-
žala stanovanjsko hišo. Posredo-
vali so gasilci PGD Mozirje, ki so 
objekt zavarovali z deskami ter 
preprečili nadaljnji dotok in vodo 
nato izčrpali iz kletnih prostorov 
objekta.

Iz Policijske uprave Celje so 
sporočili, da so občani konec 
prejšnjega tedna na Operativno 
komunikacijski center Policijske 
uprave Celje poklicali 977-krat. V 
220 primerih je šlo za interven-
tne dogodke. Na območju celotne 
Slovenije so gasilci iz 257 prosto-
voljnih gasilskih društev in 13 po-
klicnih enot posredovali na 221 in-
tervencijah.

Marija Lebar

OBVESTILO OGLAŠEVALCEM
Zahvale, v spomin in čestitke za objavo v tekoči številki sprejema-

mo do torka do 15. ure. Lahko jih pošljete po navadni ali elektron-
ski pošti na trzenje@savinjske.com s podatki naročnika, ali prinese-
te osebno. Naročniki Savinjskih novic imajo 15-odstotni popust. Po te-
lefonu sprejemamo samo morebitne rezervacije, ne pa vsebin za ob-
jave. Dodatne informacije in cenike najdete na savinjske.com pod ru-
briko Za bralce.

Uredništvo
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Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

ZAHVALA

Leopold ŠKOTNIK - Poldi
iz Pustega Polja

7. 11. 1932 - 13. 6. 2019

Tolažeče je spoznanje, da v bolečini nisi sam. Zato se vsem vam, 
spoštovani prijatelji, sosedje, vaščani, sorodniki in gasilci PGD Gorica 
ob Dreti, iskreno zahvaljujemo za vsa vaša dobra dejanja in darove v 
času slovesa od našega Poldija.

Veliko hvaležnost izrekamo vsem, ki ste ga spoštovali, obiskovali in 
pospremili na njegovi zadnji poti.

Tiho praznino, ki je z njegovim odhodom v večnost nastala v na-
šem domu, bomo vedno znova polnili z bogatimi spomini na vsa nje-
gova plemenita dejanja in vse lepe trenutke, ki smo jih dolga leta v 
spoštovanju, ljubezni in razumevanju živeli skupaj. 

Žalujoči: žena Ana, hčerka Metka, hčerka Bernarda 
in zet Renato ter vnuki Alen, Maša in Adam

Nič več te videl jaz ne bom,
Prekmurje, gruda moja rodna, draga.
Nič več te videl jaz ne bom,
pod Tolstim vrhom ljubi moj Zadrečki dom.
Nič več vas videl jaz ne bom, najdražji moji;
nad zvezdami vas čuval bom …

• GASILCI POMAGALI PRI ODPIRANJU VRAT
Mozirje: 17. junija so bili mozirski gasilci klicani na pomoč pri 

odpiranju vhodnih vrat v stanovanje. S pomočjo tridelne lestve 
je gasilec skozi odprta balkonska vrata vstopil v prostor in odprl 
vhodna vrata. 
• ODSTRANILI PODRTO DREVO

Lepa Njiva: 19. junija popoldan se je na cesto Mozirje–Šoštanj 
v Lepi Njivi podrlo drevo. Odstranila sta ga gasilca PGD Mozirje.
• PREPIR MED PARTNERJEMA

Ljubija: 20. junija v večernih urah je prišlo do prepira med par-
tnerjema v Ljubiji. Vzrok prepira je bilo lastništvo stanovanjske hi-
še. Policisti so posredovali, sledi hitri postopek z odločbo.
• MED NOČNIM PLAVANJEM UTONIL MLAD FANT

Velenje: 22-letni fant, doma iz Robanovega Kota, se je 22. juni-
ja nekaj čez polnoč kopal v Velenjskem jezeru skupaj s štirimi pri-
jatelji. Skupina je nameravala zaplavati do vodnih igral, ki so ne-
daleč od obale. 22-letnik si je premislil in se vrnil do obale, pri če-
mer je z njim plaval fant iz skupine. Ko je varno prispel na oba-
lo jezera, se je fant, ki je z njim priplaval do obale, vrnil k ostalim 
prijateljem, ki so bili pri igralih. Ko so se čez nekaj časa vrnili na 
obalo, so opazili, da 22-letnika ni. Začeli so ga iskati in o tem ob-
vestili policijo.

Na kraj so takoj odšli policisti, gasilci s čolnom in potapljač 
ter začeli z iskanjem. Potapljač je pogrešanega 22-letnika našel 
mrtvega v vodi blizu obale. Na podlagi zbranih obvestil je tuja 
krivda za smrt fanta izključena.
• VOZNICA POVZROČILA NESREČO IN ODPELJALA

Luče: 22. junija nekaj pred 19. uro je prišlo do prometne nesre-
če s hudimi telesnimi poškodbami na relaciji Luče–Mozirje. 40-le-
tni voznik osebnega vozila je obvestil policiste, da je vanj trčila 
voznica osebnega vozila, ki je zapeljala na nasprotno smerno vo-
zišče in po trčenju odpeljala, ne da bi ustavila. 49-letno povzroči-
teljico, ki je kazala očitne znake alkoholiziranosti, so policisti iz-
sledili v Lučah. Voznica je odklonila preizkus z alkotestom, zato so 
ji odredili strokovni pregled in jo pridržali. Voznik, v katerega je 
povzročiteljica trčila, se je v trčenju hudo poškodoval.
• NAŠLI MRTVO OSEBO

Tirosek: 24. junija ob 8.39 so v Tiroseku gasilci PGD Nova Štifta 
v prisotnosti policije skozi okno vstopili v stanovanjsko hišo, kjer 
so našli mrtvo osebo.

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

ZAHVALA

Pepca CIGALA
iz Spodnjih Kraš

1927 - 2019

Draga mama, čeprav si dospela do konca svoje življenjske poti, si 
želim izraziti neskončno hvaležnost za ljubezen, ki si jo nam dajala in 
nas s tem povezovala. Hvala ti, mama, ker si po smrti moje ljube sestre 
pomagala vzgajati svoje vnuke. Hvala vsem, ki ste jo obiskovali v času 
njene bolezni, za vsak trenutek, ki ste ga namenili zanjo.

Zahvaljujemo se gospodu župniku, pevcem, govornici, krajanom in 
vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti. V spomin moji mami in vsem 
našim dragim, ki so že odšli, vendar ne iz naših src.

Hčerka Olga in vnuk Dušan z družino
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Za razvedrilo

(Foto: MŠ)

(Foto: BR)

(Foto: MŠ)

TRIJE Z ROŽAMI V SRCIH
Na Golteh so se srečali možje vedrega duha in občudovalci gorske-

ga cvetja. Vrtnar Jože Skornšek (levo), ki je s sodelavci »ocvetličil« 
Alpski vrt, Darko Bele (v sredini), ki s perspektive Mozirskega gaja 
spodbuja sodelovanje in navezo centra na Golteh s parkom cvetja, in 
zadnji iz serije direktorjev družbe Golte mag. Mitja Terče. Slednji je 
poskrbel za temeljito obnovo alpskega bisera in bo, kot je dejal gosto-
ma iz doline, skrbel, da bo ta mali park nov in privlačen cilj pomladno-
-poletnega obiska Mozirske planine. 

ENI ŽE POD KLIMO, DRUGI ŠE PRI OGNJIŠČU
Nataša Firšt v Fidovem gaju ob otvoritvi 2. Festivala zelišč Zgor-

nje Savinjske in Šaleške doline: »Danes je sicer že sveti Vid, ko se dan 
in noč vid', a jaz moram zakuriti v ognjišču, da mi bo tudi toplo. Letos 
sredi junija pri nas še nismo končali s kurilno sezono.«

ČAJ ŽE ČAJ, AMPAK, A RES SAMO ČAJ?
Janez Firšt, pripovedovalec zgodb o Vidu Strgarju – Fidu: »Glej, v 

našem gaju ob svetem Vidu že bezeg cveti in Fida ga je s pridom upo-
rabljal za čaje.« 

Katarina Fužir, članica Kulturno-umetniškega kluba Potovke: »Pri 
nas v dolini ob svetem Vidu že pijemo šabeso in bolj močne rcnije, 
namočene v šnopsu. Upam, da si tudi ti mislil na kaj bolj močnega, 
ko si omenjal čaj.«

(Foto: JM)

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 27. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

STVARNA LITERATURA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Dina Štěrbová: Prve ženske na 
osemtisočakih

Pomembna češka alpinistka 
Dina Štěrbová je kar 14 let zbi-
rala gradivo o usodah žensk, ki 
so med prvimi osvajale najvišje 
vrhove sveta. S številnimi se je 
osebno pogovarjala, o drugih je 
gradivo zbirala v arhivih planin-
skih zvez ali pa so ji podatke za-
upali njihovi bližnji. Vsekakor je 
avtorica velik poudarek nameni-
la avtentičnosti podatkov. V knji-
gi so tako zbrane branja vredne 
zgodbe o prvih ženskah na teh 
gorskih velikanih, naj so cilj do-
segle ali ne. Hkrati bralec prebira 
tudi o številnih problematikah vi-
sokogorskega alpinizma, verskih 

in političnih vprašanjih in pestre-
mu dogajanju v modernem gor-
ništvu.
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

Petek,
28. junij

ob 18.00. Osnovna šola Rečica ob Savinji
Odprtje narodopisne razstave Živeti z lesom
ob 19.00. Kulturni dom Nova Štifta
Osrednja občinska proslava ob prazniku občine 
Gornji Grad in dnevu državnosti
ob 20.00. Osnovna šola Rečica ob Savinji
Stand-up večer z imitatorjem Iztoka Mlakarja
ob 20.00. Atrij frančiškanskega samostana Nazarje
Večer ljudske pesmi in pripovedi Veselje na vasi
ob 21.00. Športni park Varpolje
24-urni maraton odbojke na mivki
ob 21.00. Veselični prostor pri Kulturnem domu Nova 
Štifta
Vrtna veselica ob 40-letnici delovanja Športnega 
društva Nova Štifta

Sobota,
29. junij

ob 9.00. Parkirišče zdravstvenega doma Gornji Grad
Pohod po Jurčkovi poti
ob 9.00. Športno igrišče Gornji Grad
Turnir v velikem nogometu
ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Otroške čarovnije
ob 20.30. Kmetija Slapnik, Nova Štifta
Nočna lokostrelska tekma z druženjem

Nedelja,
30. junij

ob 9.00. Nogometno igrišče Lepa Njiva
Turnir v malem nogometu
ob 15.00. Športno igrišče Rečica ob Savinji
Igre med naselji občine Rečica ob Savinji

Ponedeljek,
1. julij

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Skok v počitnice

Torek,
2. julij

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Skok v počitnice
ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Predstavitev projekta Širitev daljinskega sistema 
za ogrevanje na lesno biomaso

Sreda,
3. julij

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Skok v počitnice

Četrtek,
4. julij

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Skok v počitnice

◊ KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊ Naročila in montaža vseh TELEMACH  in TOTAL 
TV paketov!  gsm: 041/688-094. 

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊ ŠIVILJSTVO ŽANA
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (me-
njava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943.

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, najboljše mesna-
te pasme za dopitanje na večjo te-
žo, Fišar; gsm 041/619-372.
Prodam prašiče domače vzreje, 
različnih tež, Andrejeva kmetija; 
gsm 031/509-061.
Ugodno prodam kozlička za zakol; 
gsm 051/250-313.
Prodam črno belo brejo telico, 
8 mesecev, cena po dogovoru; 
031/504-893.
Prodam teličko (ČB/LS)/LS, staro 
3 mesece, cena po dogovoru; gsm 
031/800-046.

Ž IVALI  - KUPIM
Kupimo krave in telice za zakol, 
plačilo takoj; gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.

   DRUGO – PRODAM
Prodam hladilnik za mleko, 400 l, al-
fa laval, prevozni; gsm 041/783-440.
Prodam zimske gume s platišči 2 
x 165/70 R14, 3 x 165/65 R14; gsm 
041/970-032.

Prodam 2 m3 suhih bukovih drv, 
dolžine 25 cm, litoželezno peč z 
gorilcem in zalogovnikom 400 l za 
pelete, toplotno črpalko za sanitar-
no vodo; gsm 031/699-233.
Prodam tračno žago; gsm 051/871-
973.
Prodam trifazni cirkular mio stan-
dard, 4 kW, cena 400 eur; gsm 
041/364-124.
Prodam svinjsko mast z ocvirki; 
gsm 040/684-008.
Prodam bukova drva, 33 cm, zlo-
žena na paletah, 135 eur/paleta; 
041/365-953.
Prodam SIP zgrabljalnik 300a in 
pajek 350, l. 2015; gsm 051/758-
734.
Prodam kolo ghost powerkyd, 24 
prestav shimano, dobro ohranjen; 
gsm 041/447-205.
Prodam landini alpine 85 model 
2007, klima, p. hidravlika, p. kardan, 
pnevmatike 24/30, cena 21.900 
eur; gsm 031/493-660. 

NEPREMIČNINE
Kmetijsko zemljišče 5.500 m2 pro-
dam; gsm 041/650-151.
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